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AZiL KARARI
Cumhuriyet Halk partisi’nde 

Mart 2019’da yapılacak yerel seçim-
ler öncesi hareketli günler yaşanı-
yor. Aday Adayları başvurularını tek 
tek açıklarken, Başakşehir Belediye 
Başkan Adaylığı için Abdulhadi 
Akmugan dosyasını CHP Başakşe-
hir İlçe Başkanı Mustafa Erdemir’e 
teslim etti. n SAYFA 15’TE

Başakşehir’de 
zoru başarmaya 
geliyorum 

Akmugan: 

Bakırköy’ün öncelikle 

BARIş KEnTi
olmaya ihtiyacı var!

Cumhuriyet Halk Partisi 
Bakırköy ve İBB Meclis 

Üyesi Ali Rıza Akyüz, 
Bakırköy belediye 
başkanlığına talip ol-
duğunu ilçe binasında 

organize ettiği toplantı 
ile açıkladı. n 5’TE

Ali Rıza Akyüz

 “Kağıthane altın çağını 

31 Mart 2019’da 
yapılacak yerel seçimde 
Kağıthane Belediye 
Başkanlığı’nı kazana-
cağına kesin gözüyle 
bakılan CHP’li Orhan 
Çakır, aday aday-
lığını coşkulu 
bir toplantı ile 
açıkladı.  
 n 3’TE

Küçükçekmece siyasetinin tanınmış ismi ve “Halkçı başkan” yakıştırmasıyla bilinen Oruç Oymak CHP Küçükçekmece’ye adaylık baş-vurusunu yaptı. n 2’DE

YEni BiR SÖZ SÖYLEMEnİn VAKTiDiR

Oruç Oymak: 

“Bu ülkeyi sanat ve sevgi kur-
taracak” diyerek Adalar Belediye 
Başkanlığı’na aday adaylığını 
açıklayan Bakırköy Belediye Meclis 
Üyesi ve Adalar Platformu Kurucusu 
Nurhan Çetinkaya, kendisini “Yal-
nızca hayalleri değil, hayallerine 
ulaşmak için projeleri, kaynakları 
ve en az kendi kadar vizyoner, heye-
can dolu bir ekibi de olan bir insan” 
olarak tanımladı.n SAYFA 6’da

“Bu ülkeyi sanat ve 
sevgi kurtaracak” 

nurhan Çetinkaya;

Boyasız göçük 
düzeltmenin adı MTC..!

n Başta İstanbul olmak üzere, Türkiye’nin değişik 
bölgelerinde meydana gelen dolu yağışı sırasında 
kaporta aksamları zarar gören araçlar, boyasız göçük 
düzeltme tekniği ile orijinal haline getiriliyor. Boya-
sız göçük düzeltme işlemi ise en iyi şekilde, yetenek-
lerini teknolojiyle bütünleştiren MTC OTO teknis-
yenleri tarafından gerçekleştiriliyor. n 13’TE

Küçükçekmece siyasetinin önemli isim-
lerinden  İstanbul Büyükşehir Belediyesi ve 
Küçükçekmece Belediyesi CHP Meclis Üyesi 
Fatih Üstünbaş, Küçükçekmece Belediye Baş-
kanlığı için aday adaylık başvurusunu yaptı. 
Başvuru sırasında birçok partili Üstünbaş’ı 
bu özel gününde yalnız bırakmadı. n 2’DE

TunCAY DAğLI

Ben değil, 
biz olmalıyız

Üstünbaş: Suya zam 
yapıldı mı

Merter;

?
 CHP İBB ve Bahçelievler 
Meclis Üyesi Mehmet Berke 
Merter, İstanbul’da artan 
su fiyatları ile ilgili ha-
zırladığı yazılı soru 
önergesini meclise 
sundu. n 8’DE

Beşiktaş Örgütü’nün abisi, Beşiktaş 
siyasetinin önemli isimlerinden  İstanbul 
Büyükşehir Belediyesi ve Beşiktaş Beledi-
yesi CHP Meclis Üyesi, Beşiktaş Spor Kulü-
bü Üyesi ve Kongre Delegesi olan  Bülent 
Tatar, Beşiktaş Belediye Başkanlığı için 
aday adaylık başvurusu yaptı.   n 4’TE

Beşiktaş 
Belediye 
Başkanlığı 
için ilk 
adımı attı 

Bülent Tatar,

Fatih’te Fatihli Soner Özimer, 
belediye başkan aday  adayı 

Uzun yıllardır Fatih İlçesi’nde 
Cumhuriyet Halk Partisi adına yerel 
siyasette aktif rol oynayan CHP Fatih 
İlçe Başkanı ve meclis üyesi, Mali 
Müşavir Soner Özimer, ‘Fatih’e sahip 
çıkmak tarihi görevimizdir’ diyerek  
Fatih’te CHP belediye başkan adayı 
adayı olduğunu açıkladı. n 7’DE

CHP Bahçelievler Belediye Baş-
kanlığı’na aday adaylık dosyasını 
veren eski ilçe başkanı Ecz Meh-
met Ali Özkan’ı, ilçe örgütü yalnız 
bırakmadı.  Özkan, “Bahçelievler’i 
makamdan değil, sokaktan yönete-
ceğiz” dedi. n 12’DE

Şişli Belediye Başkanı H. 
Hayri İnönü, 2019 yılında 
yapılacak yerel seçimlerde 
yeniden aday olmak için 
Cumhuriyet Halk 
Partisi Şişli İlçe 
Başkanlığına baş-
vurusunu yaptı. 
n 4’TE

“Bahçelievler’i 
MAKAMDAn DEğİL, 

sokaktan yöneteceğiz”

Yaklaşık 7500 nüfusu 

bulunan Şişli’nin en 
güzel mahallelerinden 

biri olan Halil Rıfat Paşa 

Mahallesi’nde vatandaş-

larla bir araya gelerek 
mahallenin sorunlarını 

dinledik. n 9’DA

CHP iLE YAşAYACAK”

Hayri İnönü adaylık 
başvurusunu yaptı

Saim Diken; 

Eyüpsultan’a hizmet 
etmek onurdur

Amasya Dernekler Federasyonu 
Genel Başkanı Saim Diken, Eyüpsultan 
CHP ilçe binasında partililerin ve onlar-
ca vatandaşın katılımıyla Eyüpsultan 
CHP Belediye Başkan aday adaylığını 
açıkladı. n 7’DE

CHP Sarıyer Belediye 
Meclis Üyeliği aday adaylığı 
için başvuruda bulunan Türk 
Kadınlar Birliği Sarıyer Şube 
Başkanı Hülya Demir’den 
çarpıcı açıklamalar... n 12’DE

Eyüpsultan 
Belediyesi’nin 

anahtarını 
almak için 

adayım

H.Selami Çelebioğlu;

Korkmayacağız, yılmayacağız, 
Hasan Mutlu: 

KAZAnACAğIZ
n SAYFA 12

Bayrampaşa Belediye Başkanlığı için aday aday-
lık başvurusunun ardından ilçede kendisini destek-
leyen partilileri ile bir araya gelen Hasan Mutlu ‘Hep 
birlikte kazanacağız’ dedi. n 15’TE

Halil Rıfat Paşa 

Mahallesi 
araçlardan 

sıkıntılı

ŞİŞLİ

“Kadınlar için 
yola çıktım..!”

Çatalca’dan Sariyer’e birçok ilçede belediye başkanlıkları için başvurular yapıldı

Cem Kara 
Çatalca'yı 
bırakmıyor

“Yolumuz 
Hizmet 
Yoludur”

“Yeni bir 
başarı 
için...

Bakırköylülerle 
Yönetmeye 
Talibim

“Çağdaş 
bir Avcılar 
için varım

AMACIMIZ 
CHP’NİN 
İKTİDARI

HANDAN TOPRAK
NURDAN ERDİŞ

UFUK ÖZDÜNDAR BURÇİN BAYKALŞÜKRÜ GENÇ

n SAYFA 11’DE

ÖZ YÖnETİMİn İLK BAşKAnInA 

Nihat Tunalı Başkanlığında 7 Şubat 2018 tarihinde özyönetime 

geçen İOSB” de, özyönetimin ilk başkanı Nihat Tunalı, Yönetim 

Kurulu üyesi Sebahattin Kayas (Ak Parti Başakşehir İlçe başkanı) ve 

Nedim Çırpıcı”nın(Cilacılar Koop. Başkanı) müfettiş tarafından dava 

edilmeleri sebebi ile ismi geçenlerin göreve devam etmeleri veya 

etmemeleri kararı için Olağanüstü Genel Kurul Toplantısı yapıldı. 
KOOPARATİF Başkanları ve Bağım-

sız Bölge Temsilcilerinin katıldığı Genel 

Kurulun Divan Başkanlığını Yusuf Akgün, 

Yardımcılığını Selim Us, Katip Üyeliğini 

Mehmet Mutlu, Saymanlığını ise Sezai 

Ünlü üstlendi.
Yapılan görüşmeler ve 53 kişinin katıl-

dığı gizli oylama sonucunda salt çoğunlu-

ğunda sağlanmasıyla 23 oya karşı 30 oy ile 

Nihat Tunalı, Sebahattin Kayas ve Nedim 

Çırpıcı görevlerinden azledildi. Yeni seçile-

cek olan başkanın yetkilerinin sınırlandırıl-

ması ile ilgili diğer kararlar oy birliği ile bir 

sonraki genel kurula devredildi.
Oldukça hararetli geçen Olağanüstü 

Genel Kurul Toplantısına Başkan Nihat Tu-

nalı”nın döneminde yapımına başlanılan 

okul ihalesinde “ihaleye fesat karıştırmak 

ve görevi kötüye kullanmak” iddiasıyla 

müfettiş raporlarına istinaden açılan dava 

sonuçlanmadan kongrenin kararı OSB gün-

demine damga vurdu. Görevine son verilen 

özyönetimin ilk Başkanı Nihat Tunalı ise 

kendisini “Mahkemenin hakkımızda vere-

ceği karara saygımız sonsuzdur fakat daha 

mahkemeden kesin bir sonuç çıkmadan 

kimse bizi suçlayamaz” şeklinde savundu 

ve her ne koşulda veya sonuçta olursa olsun 

ileri dönemlerde bir daha aday olmayacağı-

nı dile getirdi.
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YENi BiR SÖZ 
SÖYLEMENİN 

VAKTiDiR

Oruç Oymak: 
Küçükçekmece siyasetinin tanınmış ismi ve “Halkçı başkan” yakıştırmasıyla 
bilinen Oruç Oymak CHP Küçükçekmece’ye adaylık başvurusunu yaptı

31 Mart 2019’da yapılacak yerel seçimler öncesi siyasetteki haraketlilik 
CHP’de yoğun bir şekilde devam ediyor. Küçükçekmece Belediye Başkan 
Adaylığı başvurusunu yapan Oruç Oymak, dosyasını CHP Küçükçekmece İlçe 
Başkanı Turgay Özcan’a teslim etti. 40 yıla yakın bir süredir Küçükçekmece'nin 
havasını soluyan Oymak:  “Halkın yararına olmayan hiçbir projede imzam 
olmadı, olmayacak. Bana yakıştırdığınız ‘Halkçı Başkan’ ismini sonuna kadar 
taşıyacağıma söz veriyorum” dedi. CHP’nin Küçükçekmece Belediye Başkan 
Adaylığı için resmi müracaatını yapan Oruç Oymak’ı bu önemli gününde çok 
sayıda parti üyesi ve akrabaları yalnız bırakmadı. 
İYİKİ VARSIN CUMHURİYET 
HALK PARTİSİ

Cumhuriyet Halk Par-
tisinde olmaktan gurur 
duyduğunu belirten Oymak 
sözlerine şöyle sürdürdü: 
“Bu mükemmel dönüm 
noktalarından bir diğeri ise 
kalbimi ömrümü yarınla-
rımı adadığım varlığını ve 
köklerini Anadolu ve Rumeli 
müdafaa-i hukuk cemiyet-
lerinden alan, Türkiye olan 
cumhuriyet olan İsmet İnönü 
olan Mustafa Kemal Atatürk 
olan al yıldızlı bayrağımız 
olan Altıok olan Cumhuriyet 
Halk Partisine üye olduğum 
2000’li yılıdır. Bu ulu çınarın 
altında nice güzel zamanla-
rımız, zorluklar, güzellikler 
ve kazanımlar yaşadım. Beni 
2009 yılında Küçükçekmece 
belediye meclis üyesi İstanbul 
il başkan yardımcısı yapanda 
Cumhuriyet Halk Partisi’dir. 
O sebeple en başarılı meclis 
üyesi seçildiğimde ilk ak-
lımdan geçen "İYİKİ VARSIN 
CUMHURİYET HALK PARTİSİ" 
cümlesi olmuştur.
 EĞİTİM HAYALİMİ 
TAMAMLADIM

Hayatımda Tüm bu süreç-
ler ve güzellikler yaşanırken 
hep boşluğunu hissettiğin bir 
gerçeğim vardı, çok isteyip de 
bir türlü devam edemediğim 
öğrenim hayatım, " Eğer bir 
gün halkıma hizmet ede-
ceksem" fikri ile okula geri 
dönmeye geç kalmış bir işi ta-
mamlamaya karar verdim ve 

Üniversite sınavlarına girerek 
İstanbul Aydın Üniversitesi 
yerel yönetimler bölümünü 
kazandım. 2 yıl yerel yöne-
timler üzerinde tahsilim yap-
tıktan sonra bunu 4 yıllık bir 
lisans ile tamamlamam ge-
rektiğini düşünerek Anadolu 
Üniversitesi Kamu Yönetimi 
bölümünde tahsilimi devam 
ettim ve mezun oldum.
ARTIK YENİ BİR SÖZ 
SÖYLEMENİN VAKTİDİR

Yeni bir Küçükçekmece 
yaratmanın vaktinin gel-
diğini ifade eden Oymak: 
“Yıllardır Küçükçekmece'de 
yaşamış ve her zaman bu 
kentin bize bahşettiklerine 
karşı kendi çapımda hizmet 
eden biri olarak başta, ÇAĞ-
DAŞ YAŞAMI DESTEKLEME 
DERNEĞİ olmak üzere birçok 
sivil toplum kuruluşuna 

katkı sundum ve imkânım 
ölçüsünde sunmaya devam 
ediyorum. Partimizin birçok 
kademesinde görev yapmış 
bir kardeşiniz ve yoldasınız 
olarak artık, Küçükçekme-
ce’de yeni bir söz söylemenin 
vaktinin geldiğine inanıyo-
rum. Bizleri 81 vilayetten 
7 bölge 4 iklimden bağrına 
basan Küçükçekmece'ye 
Cumhuriyet Halk Partisi 
iktidarı ile tanıştıracak sos-
yal belediyecilik olgusunda 
çığır açacak çalışmalarımızla 
Belediye Başkanlığına ada-
yım. Yürekten yüreğe Gönül 
gönüle kardeşçe yaşamak 
ve yaşatmak için adayım. 
Küçükçekmece'ye betonun 
Demir'in rantın değil, sevgi-
nin egemen olduğu günleri 
getirmek için adayım.

n Elizan Altunufağı / 
KENT YAŞAM

Halkla birlikte çalışacağını ifa-

de eden Oymak sözlerini şu şekilde 

tamamladı: “Biz Küçükçekmece'de-

yiz Küçükçekmeceliyiz ve bu kentte 

yeniden kardeşlik türküleri 800 bin 

Küçükçekmece’li hemşerimiz ile birlikte 

söyleyeceğiz. Halkın yararına olma-

yan hiçbir projede benim imzam asla 

olmayacak. Hep birlikte Emek verecek 

hep birlikte kazanacak hep birlikte 

paylaşacağız. Bana yakıştırdığınız 

Halkçı Başkan ismini sonuna kadar 

taşıyacağım a söz veriyorum. Yine yerel 

basın dostu olmaya devam edeceğim hiç 

kimseyi ötelemeden bir ağaç gibi tek ve 

hür bir orman gibi kardeşçe yaşamak ve 

yaşatmak için mücadelemiz her zaman 

devam edecek ”dedi

HALKIN YARARINA OLMAYAN 

PROJEDE İMZAM OLMAYACAK

Ben değil, 
biz olmalıyız

İSTANBUL’DA CHP siyasetinin önemli 
isimlerinden biri olan CHP İBB ve Küçük-
çekmece Belediyesi Meclis Üyesi Fatih Üs-
tünbaş, Küçükçekmece Belediye Başkanlığı 
için adaylık başvurusunu yaptı. Çok sayıda 
partilininde hazır bulunduğu başvuru 
anında kısa bir konuşma yapan Üstünbaş, 
Belediye Başkanlığını sadece CHP adına 
değil Türkiye’nin geleceği adına almak zo-
runda olduklarının altını çizdi. Üstünbaş, 
bunun için de “Ben duygusundan uzak, biz 
olmak zorundayız” dedi.
HERKES İÇİN CUMHURİYET HALK PARTİSİ

Türkiye’nin içinde bulunduğu koşulları 
değerlendiren  Fatih Üstünbaş, kişisel he-
saplardan öteye ‘Biz’ kavramının öne çıktığı 
bir süreçte olduklarını belirterek, “Biz ne 
zaman ‘Ben’i bırakıp biz olmaya çalışırsak 
işte o zaman daha büyük zaferlere imza 
atarız.” diye konuştu. CHP İstanbul İl Baş-
kanlığımızın hazırladığı ‘Adayımız Sensin’ 
videosuyla yerel seçim startını verdiğinin de 
hatırlatan Üstünbaş,  “Biz de Küçükçekme-
ce’ye CHP’nin hikayesini yazalım, İstan-
bul’un hikayesini yazalım ve Türkiye’nin 
hikayesini yazalım.” dedi. n Kent Yaşam 
Gazetesi / Gamze Ünlü  – Sümeyra Duğan

Üstünbaş: 

Küçükçekmece siyasetinin önemli isimlerinden  İstanbul 
Büyükşehir Belediyesi ve Küçükçekmece Belediyesi CHP Meclis 
Üyesi Fatih Üstünbaş, Küçükçekmece Belediye Başkanlığı için 
aday adaylık başvurusunu yaptı. Başvuru sırasında birçok 
partili Üstünbaş’ı bu özel gününde yalnız bırakmadı.

n Üstünbaş, Mart 2019’da gerçek-
leşecek yerel seçimlerin Türkiye için 
dönüm noktası olduğunu belirterek, 
“Bunun için Cumhuriyet Halk Partisinin 
ülke genelinde yerelde iktidar olması 
gerekiyor ve bunu da Küçükçekme-
ce’den başlatmamız şart. Bizim birinci 
önceliğimiz örgütümüzden bir aday 
adayının Küçükçekmece’de aday olma-
sıdır. Bu doğrultuda elimizden gelen 
tüm çalışmaları canı gönülden yapaca-
ğımızı bilmenizi isterim. Bu doğrultuda, 
partimizde görev almak isteyen başkan 
ve meclis üyesi aday adaylarımıza 
başarılar diliyorum” dedi. 

 2019 TÜRKİYE’NİN 
DÖNÜM NOKTASI 

OLACAK

43 yıllık Küçükçekmeceli 
olan Fatih Üstünbaş, 1965 yı-
lında Sinop’ta doğdu. Meslek 
yaşamını Küçükçekmece’de 
Mali Müşavir - Bağımsız De-
netçi olarak devam ettiriyor. 
Aynı zamanda bölgenin ilk 
özel hastanesinin ortakların-
dan olan Üstünbaş, İstanbul 
Sinop Spor’un Başkan Yar-
dımcılığını yapmaktadır. 

SİYASİ YAşAMI
1989’da SHP Gençlik 

Kolları’nda siyasete baş-
ladı. Aynı yıl SHP Gençlik 
Kolları başkanlığına seçil-
di. CHP Küçükçekmece İlçe 
Yönetim Kurulu üyeliği, 
İlçe Sekreterliği, İlçe Baş-
kan yardımcılığı, Küçük-
çekmece Belediye Meclisi 
Üyeliği, çeşitli dönemlerde 
il delegeliği ve kurultay 
delegeliği yaptı.

Fatih Üstünbaş kimdir?

KENT GÜNCEL02 23 Ekim 2018 Salı
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CHP Kağıthane Belediye Başkan Aday Adayı Orhan Çakır, siyasi tecrübesi, bilgi birikimi 
ve projeleriyle, Kağıthanelileri yaşadıkları sorunlardan kurtarma sözü verdi

 “Kağıthane altın çağını 

Partisi tarafından aday gösterildiği takdirde 31 Mart 2019’da yapılacak yerel 
seçimde Kağıthane Belediye Başkanlığı’nı kazanacağına kesin gözüyle bakılan 
CHP’li Orhan Çakır, aday adaylığını coşkulu bir toplantı ile açıkladı.

CHP Kağıthane İlçe Baş-
kanlığı’nda gerçekleştirilen 
toplantıda çok sayıda partili, 
mahalle muhtarı,sivil toplum 
örgütü temsilcisi ile diğer parti-
lerin sempatizanları tarafından 
ilgiyle karşılanıp, destekle-
nen Orhan Çakır, davetlilere 
hitaben yaptığı konuşmada, 
yıllardan beri ihmal edilen 
Kağıthanenin biriken sorunla-
rının çözümü için görev almaya 
hazır olduğunu söyledi. 

Orhan Çakır, “Çarpık kent-
leşmeden, trafik yoğunluğuna, 
eğitimden, sosyal ve kültürel 
tesis eksikliğine kadar birçok 
sorunu olan ilçemizin gelişme-
si için mutlak surette sosyal 
demokrat bir belediyeciliğin 
işbaşında olması gerekiyor. 
Kağıthane hizmet anlamında 
altın çağını ancak CHP bele-
diyeciliği ile yaşayabilir. Ben 
çok sevdiğim ilçeme ve hemşe-
rilerime bu dönemi yaşatmak 
için belediye başkanı olmak 
istiyorum” dedi.
ÇAKIR’A PARTİLİLERDEN BÜ-
YÜK DESTEK VAR

Aday adaylığı başvuru 
dosyasını geçtiğimiz Perşembe 
günü Kağıthane İlçe Başkanlı-
ğı’na teslim eden ve ilçede şu-
ana kadar başvuruda bulunan 
ilk ve tek belediye başkan aday 
adayı olan Orhan Çakır, Pazar 
günü de ailesi ve kalabalık bir 
partili grubu ile geldiği Kağıt-
hane İlçe Başkanlığı’nda aday 
adaylığını açıkladı. 

CHP Kağıthane İlçe Başkanı 
Mehmet Ali Yüksel’in bulun-
madığı toplantıya, çok sayıda 
partili ile mahalle muhtarları, 
sivil toplum örgütü temsilcileri 
ve diğer bazı partilerin sempa-
tizanları katıldı. Ayrıca CHP İl 
Yönetim Kurulu Üyesi  Mura-
diye Albayrak Şit, İlçe Başkan 
Yardımcısı Cihan İlim, Bir 
Şey Yapmalı Platformu tem-
silcisi Ali Mutlu Köylüoğlu da 
toplantıya katılanlar arasında 
yer aldı. 
“KAĞITHANE’YE OLAN HİZMET 
SEVDAM HİÇ BİTMEDİ”

Sıkı sık alkışlarla kesilen 
konuşmasının başında toplan-
tıya katılanlarla birlikte siyasi 
yaşamında hep yanında olup, 
destek veren eşi ve çocuklarına 
teşekkür eden Orhan Çakır, 
“Kağıthaneli hemşerilerimi-
zin yaşanabilir bir Kağıthane 

özlemiyle ‘Yeniden Kağıthane’ 
diyerek bugün itibarıyle Kağıt-
hane’de umut dolu bir yolculu-
ğa çıkıyoruz” dedi.

“Kağıthane benim hayatı-
mın en önemli parçası. Doğdu-
ğum, büyüdüğüm ve birçok anı 
biriktirdiğim bir yer. Kağıtha-
neyi hepimiz gibi ben de çok 
seviyorum” diyerek sözlerine 
başlayan Orhan Çakır şunları 
söyledi:

“Yıllar geçti ama iki şey 
değişmedi. Birincisi, benim 
Kağıthane’ye olan sevgim, 
ikincisi ise Kağıthane’nin geri 
kalmış kasaba görüntüsündeki 
hali. İşte bu sebeptendir ki Ka-
ğıthane’ye olan hizmet sevdam 
hiç bitmedi. 

İstişare etmek İslamın 
temel ilkelerinden biridir. 
Peygamber efendimiz yapa-
cağı işleri ashabına danışır ve 
sonrasında kararlar alırmış. 
Ulu Önderimiz Mustafa Kemal 
Atatürk de yapacağı işlerle ilgili 
olarak arkadaşlarına danışarak 
karar verirdi. Ben de bu yola 
çıkmadan önce siyasi büyük-
lerim, partililerim, kanaat 
önderleri, sivil toplum örgütleri 
ve halkımıza danışarak bu kara-
rı aldım. Kağıthane’yi yeniden 
keşfetmeye gerek yok. Su, alt-
yapı, ulaşım, imar, yollar, kal-
dırımlar.. Temel belediyecilik 
hizmetleri.. Hangisinde sorun 
yok ki? Hepsi sorunlu.. Kağıt-
hane 15 kilometrelik yüzölüçü-
mü ve 445 bin nüfusu ile bina 
ve insan yoğunluğu bakımın-
dan İstanbul’da en ön sıralarda 
yer alıyor. Aynı zamanda son 
otuz yıl içinde şehrin merkezin-
de oluşu, çevresini saran ana 
yollar ve özellikle 1938 prost ve 
1950 sanayi planları sebebiyle 
kentleşme çok hızlı, plansız 
ve çarpık bir şekilde olmuştur. 
Bugün şehri çevreleyen beton-
laşma yanında, sahip olduğu 
en önemli kültürel ve ekolojik 
değer olan Sadabat vadisinde 
yoğun bir yapılaşma ile karşı-
karşıyadır.

“İLÇEDE SİFTAHSIZ KEPENK 
İNDİREN ESNAF VAR”

Kağıthane’de park ve bahçe 
alanlarının oranı yüzde 1,4’tür. 
Bu oran Avrupa ortalaması olan 
yüzde 16’nın çok gerisindedir. 
İlçemiz bu sebeplerden dolayı, 
yoğun şekilde kentsel dönüşüm, 
trafik, otopark, eğitim- öğre-
tim, okul yetersizliği, ulaşım 
ve işsizlik sorunu yaşamakla 
beraber, kenti yönetenlerin 
insan ve kent görüşlerinden 
dolayı, özellikle kadınların gün-
lük hayata katılamamaları gibi 
derin bir sosyolojik problemi de 
mevcuttur. Özellikle altyapı ve 
konut sorunu çok ciddi boyutta-
dır. Şehir adeta sıkışmış, nefes 
almak istiyor. Çarşıda siftahsız 
kepenk indiren esnaf var, spor 
ve park alanları yok denecek 
kadar az.  Bugüne kadar iktidar 
partisinin belediye başkanları, 
bu kentin hiçbir temel soru-
nunu çözemedi. İsim değişse 
de, aynı olsa da bu zihniyetteki 
kişiler yönetime geldiği takdirde 
yine çözemeyecekler. Olan yine 
Kağıthayene’ye, yine Kağıthane-
lilere olacak. İşte ben bu kaderi 
değiştirmek için adayım. Çünkü 
CHP’nin yönetim anlayışına 
baktığımızda; odağında insan 
merkezli bir kent ve toplumsal 
kalkınma anlayışını göreceksi-
niz. Hiçbir kesimi dışlamayan 
bir yaklaşımı göreceksiniz. CHP 
belediyeciliğinin çıkış noktası 
‘önce insan’dır. İnsan sevgisiyle 
topluma hizmettir, halkçılıktır, 
eşitliktir, daha aydınlık yarınlar 
için topyekün mücadeledir. 

“TÜRKİYE’DEKİ YEREL YÖNE-
TİM BİRİKİMİ SOSYAL DEMOK-
RAT BİR BİRİKİMDİR”

CHP, Türkiye’de yerel 
yönetim birikiminin en 
yüksek düzeyde olduğu siyasi 
partidir. Türkiye’de, Cum-
huriyetin kuruluşundan 
günümüze kadar çağdaş kent 
anlayışının şekillenmesinde 
partimizin payı çok büyük-
tür. Türkiye’deki yerel yöne-
tim birikimi sosyal demokrat 
bir birikimdir. Türkiye’de 
belediyeciliğin efsane haline 
gelmiş isimleri hep sosyal 
demokrat belediye başkanları 
arasından çıkmıştır. Kentsel 
dönüşüm problemi için Mu-
rat Karayalçın’ın ‘Portakal 
Çiçeği Vadisi’ projesi, ‘Yeşil 
sürdürülebilir kent için Eski-
şehir Büyükşehir Belediyesi, 
işsizlik için Çankaya Beledi-
yesi İnsan Kaynakları Ofisi, 
kadının kent ile uyumu ve 
günlük hayata katılımında 
çevre belediyelerimizin kreş-
ler ve kadın sığınma evleri 
gibi hizmetleri referans ala-
cağımız uygulamalardandır. 
Kağıthane’de de bu böyle 
olacaktır. Kağıthane altın 
çağını CHP belediyeciliği ile 
yaşayacaktır. Yapacağımız 
hizmetler ile halkımızın 
yüzünü güldürüp, en bü-
yük mutluluğu da ilk genel 
seçimde CHP’yi iktidar yapıp 
yaşatacağız. Benim derdim 
artık Kağıthane’de CHP bay-
rağını zirveye çıkarmaktır. 

Bu seçim çok önemli. Bu iktidar Kağıthane’den geldi, 
sonrasında İstanbul’u aldılar ve iktidar oldular. Biz Ka-
ğıthane’yi de, İstanbul’u da, Türkiye’yi de bu iktidarın 
elinden alacağız. Bu seçimlerde halka umut, iktidara korku 
olacağız. Bunu da birleşe birleşe yapacağız. 

Ben, yolu sevgiden geçen insanlarla gönül birliği 
yapmaya her zaman hazırım. Ben, karşımdakine ellerimi 
hep uzattım. Bazan tutanlar oldu, bazan olmadı. Ama bu 
seçim farklı ve ben bu seçimde Kağıthane halkına elimi 
uzatmıyor, kucağımı açıyorum. Siz de gelin arkadaşlar, 
gönül birliği için, barış için, huzur için daha güzel bir 
Kağıthane için tek vücut olalım. Başardığımızda çok büyük 
bir dönüşümün ilk adımını atmış olacağız. Türkiye’nin en 
şeffaf belediyesi olacağız. Halkla aramızda duvarlar örme-
yeceğiz. Kendimizi kafdağında görmeyeceğiz. Meclis TV’yi 
kapatanlara inat, belediye meclis toplantılarını internet 
üzerinden canlı yayınla halkımıza sunacağız. Halkımız 
çalışmalarımızdan sürekli haberdar olacak. ‘Ben yaptım 
oldu’ mantığı sonaerecek.

“TÜRKİYE’NİN EN 
ŞEFFAF BELEDİYESİ 

OLACAĞIZ”

Değerli hemşerilerim; kimse ama 
hiç kimse, hele hele CHP üyesi hiç 
kimse siyaset yapacağım diye, birbirini 
kırarak, karalayarak, öteleyerek, kavga 
ederek siyaset yapma anlayışına sahip 
olamaz. Ben hiçbir zaman bunu yapma-
dım, doğru da bulmadım. Ben siyaset 
sahnesine hep fikirlerimle, projele-
rimle ve Allah’tan başka hiçbir şeyden 
korkmayan cesur yüreğimle çıktım. 
İlk günkü heyecanımı da hiçbir zaman 
yitirmedim. Bugün yine heyecanlıyım. 
Sizi de heyecanlı görüyorum. Umut dolu 
görüyorum. Heyecanlanın, heyecan 
başarıyı getirir ve bu sefer biz başaraca-
ğız. Benim heyecanım sizi görünce daha 
da arttı. ‘Heyecan kalabalıklar arttıkça 
artar’ derler. Ama kalabalıklar arttıkça 
da yük azalır. Bu yüzden hep kalabalık 
olalım. Birleşe birleşe, omuz omuza 
mücadele ede ede kazanalım.

“BİRBİRİMİZİ KIRMAYALIM, 
KARALAMAYALIM, ÖTELEMEYELİM”

TuNCAY DAĞLI

CHP iLE YAŞAYACAK”

n 1967 Yılında Rumeli mübadele göç-
meni Edirne- Keşanlı bir ailenin ilk çocuğu 
olarak dünyaya geldi. İlk, orta ve lise 
öğrenimini İstanbul’da tamamladı. Halen 
Anadolu Ünversitesi İşletme Fakültesi 4. 
sınıfına devam etmekte olup, İngilizce ve 
orta derecede Rusça bilmektedir. Evli olan 
Orhan Çakır, bir kız, bir erkek çocuk sahi-
bidir. Eşi ev hanımı, kızı İstanbul Aydın 
Üniversitesi Grafik Tasarımı mezunu, oğlu 
ise İstanbul Kültür Üniversitesi Endüstri 
Mühendisliği son sınıf öğrencisidir.

1986 yılında kurulmuş İstanbul ve  Bul-
garistan’ın Sofya şehrinde faaliyet gösteren 
elektronik haberleşme teknolojileri üzerine 
üretim ve satış yapan bir firma sahibidir.

2002 yılında başlamış olduğu siyasi ha-
yatında sırasıyla İstanbul İl  Gençlik Kolları 
Başkanlığı, İlçe Başkanlığı, 2004 yılı yerel 
seçimlerinde Kağıthane Belediye Başkan 
Adaylığı, 2009-2014 yılları arasında İstan-
bul Kağıthane İlçesi 1. sıradan İstanbul İl 
Genel Meclis Üyeliği görevlerinde bulun-
du.  Birçok sivil toplum örgütü ve çeşitli 
kurumlara katılımda bulunarak, İstanbul 
Aydın Üniversitesi Siyaset Akademisi’nde 
ders verdi.

TRYİAD (Trakyalı Yöneticiler Ve İş 
Adamları Derneği) Genel Başkanlığı (2010- 
2011), Rumeli Balkan Federasyonu Yöne-
tim Kurulu Üyesi (Sayman)  (2007- 2009), 
Balkan ve Trakyalılar Derneği Kurucu Üyesi 
(2008),  BULTÜRK (Bulgaristan Türkleri) 
Derneği Yönetim Kurulu Üyesi (2013 - 
2014), İstanbul Ticaret Odası Denetleme 
Kurulu Üyesi (2009)

ORHAN ÇAKIR 
KİMDİR?
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‘Şişli’nin malları Şişlililere iade edilene kadar mücadelem devam edecek

2014 yılından bu yana Şişli Belediye 
Başkanlığını yürüten Hayri İnönü 2019 
yılının Mart ayında yapılacak olan yerel 
seçimlerde yeniden aday olmak üzere 
Cumhuriyet Halk Partisi’ne başvuru-
sunu yaptı. Sosyal ve ekonomik pro-
jelerden kültür - sanata, halk sağlığı 
hizmetlerinden spor faaliyetlerine 
uzanan pek çok alanda örnek çalışma-
lar yürüten Şişli Belediye Başkanı H. 
Hayri İnönü,  2019 yerel seçimleri için 
de iddialı. 
“Halkın güvenine layık olmalıyız”

4,5 yıl önce yola çıkarken kadınla-
rın, çocukların, yaşlıların, engellilerin, 
ekonomik ve sosyal olarak dezavantajlı 
grupların huzurla yaşayacağı bir Şişli 
yaratacağına söz verdiğini hatırlatan 
İnönü, asıl önemli görevinin ise halkın 
malına, parasına sahip çıkmak oldu-
ğunu söyledi. “Bugüne kadar sosyal 
demokrat bir belediyecilik anlayışıyla 
halkımıza hizmet verdik. Gencinden 
yaşlısına, kadınından erkeğine kadar 
her vatandaşımızın yanında olduk. 
Daha yaşanabilir, marka bir kent yarat-
mak için var gücümüzle çalıştık. Ancak 
benim en büyük görevim, halkın pa-
rasına sahip çıkmak ve güvenine layık 
olmak.  Çünkü halk bunun için bana 
güvendi, oyunu verdi. Daha önceki yö-
netimler tarafından 1 lira karşılığında 
bir vakfa devredilen Şişli’nin gayrimen-
kullerini yeniden Şişli’ye kazandırmak 
için bir hukuk mücadelesine başladım. 
Yargı tarafından Şişli halkının lehine 
çok güzel kararlar çıkmaya başladı. 
2019 yılında da yeniden göreve gelerek 
bu mücadelemizi tamamlayıp, bütün 
malları halkın hizmetine sunacağız.” 
dedi.  n FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM 

Hayri İnönü adaylık 
başvurusunu yaptı

Şişli Belediye Başkanı H. Hayri İnönü, 2019 yılında yapılacak yerel seçimlerde yeniden aday 

olmak için Cumhuriyet Halk Partisi Şişli İlçe Başkanlığına başvurusunu yaptı. İnönü, Şişli’yi 

Türkiye’nin en yaşanabilir ilçesi yapmanın yanı sıra Şişli Belediyesi’ne ait gayrimenkullerin 

yeniden Şişli halkına kazandırılması için yeniden aday olduğunu açıkladı. 

n Görev yaptığı 4.5 yıl boyunca ekibiyle 

modern yönetim anlayışıyla Şişli’yi yönet-

meye çalıştıklarını belirten Hayri İnönü; 

“Bizim işimiz şov değil, hizmet üretmek. 

Hizmet üretiyoruz diye de çıkıp davul zurna 

çalıp, bağıracak değiliz. Bu bizim görevimiz 

çünkü. Bu görev bilinci ile çalışmak, halka 

en doğru hizmeti sunmak ve ihtiyaçlarına 

yanıt vermek asıl hedefimiz. Zaten bütün 

gelişmiş ülkelerde de aynı yönetim anlayışı 

hakimdir. Hizmetin iyi değilse şovla halkın 

gözünü boyamaya çalışırsın. Yeni dönemde 

de Şişli’de yaşayan her çocuk kreşe, spor 

imkânlarına, sosyal faaliyetlere ücretsiz 

erişebilene, her genç hayallerini gerçekleşti-

rebileceği koşullara kavuşana, her kadın ger-

çek anlamda özgür olana, her yaşlı kendini 

huzurda ve güvende hissedene ve her hane 

temel ihtiyaçlarını kimseye muhtaç olmadan 

karşılayana kadar görevimi tamamlanmış 

saymayacağım” 

“Biz şov değil, iş yapıyoruz” 

İSTANBUl’DA CHP siyasetinin 
önemli isimlerinden ve Beşiktaş Ör-
gütü’nün abisi CHP İstanbul Büyük-
şehir Belediyesi ve Beşiktaş Belediyesi 
Meclis Üyesi Bülent Tatar, Beşiktaş 
Belediye Başkanlığı için aday adaylık 
başvurusu yaptı. Beşiktaş Belediye 
Başkan Aday Adayı Bülent Tatar’ın 
başvurusundan önce konuşmaların 
yapıldığı ve yüzlerce partilinin bulun-
duğu salonda ilk sözü CHP Beşiktaş 
Başkan Vekili Burak Tanışık aldı. 
Tüm partili yol arkadaşlarına sesle-
nen CHP Beşiktaş İlçe Başkan 
Vekili  Burak Tanışık, Mart 
2019’de gerçekleşek ye-
rel seçimlerin Cumhu-
riyet Halk Partisi için 
çok önemli olduğunu 
belirterek, ‘Bizim için 
birinci önceliğimiz ör-
gütümüzden bir adayın 

Beşiktaş’ta aday olmasıdır. Bu konu-
daki çalışmamızdan kimsenin şüphe-
si olmasın. Bu doğrultuda şimdiden 
partimizde görev almak isteyen tüm 
başkan ve meclis üyesi aday adayları-
mızın projelerinin konuşulacağı bir 
seçim yarışı olması dileğimle, Bülent 
abimize hayırlı olsun diyorum’ dedi. 
‘Beşiktaş’a Beşiktaşlı 
başkan adayı olmalı’

Daha sonra söz alan CHP Beşiktaş 
Belediye Başkan Aday Adayı Bülent 
Tatar,  yerel seçimlerin Türkiye’nin 
geleceği açısından önemine vurgu 

yaptığı konuşmasında şunları 
söyledi; “Konuşmamızın ana te-
masını sevgili Burak başkanımız 
söyledi. Bizim parti anlayışımız-
da ben iki konuda konuşacağım. 
Birincisi Beşiktaş’a aday olacak 

kişinin örgütten olmasını istiyo-
ruz. İkincisi başkanlık için seçime 
gireceklerin Beşiktaş’a, Beşiktaş’ı 

bilen Beşiktaş’tın her so-
kağını, sokağında ya-
şayan insanı tanıyan, 
iyi günde kötü günde 
Beşiktaşlıları yalnız 
bırakmayan, Beşik-
taş’ın değerlerine 
kıymet veren aday 

adayları olmaları 
bizim en büyük 
temennimizdir.  

Aday adayı 
kriterleri bu 

olduktan sonra aday kim çıkarsa 
çıksın seçilmesinden yanayız. Aday 
adaylarının birbirlerini kırmadan, 
incitmeden çalışmalarını yapma-
larını temenni ediyoruz. Nezaket 
kuralları içinde ve çizdiğimiz çer-
çevede Beşiktaş’ta kim aday adayı 
olursa destek vereceğimiz belirtmek 
istiyorum.” 

‘Sadece Beşiktaş değil, Türkiye’de 
seçim almak için kolları sıvadık’ Tür-
kiye’nin içinde bulunduğu koşulları 
değerlendiren Tatar, kişisel hesaplardan 
öteye, ‘Biz’ kavramının öne çıktığı bir 
süreç olduklarını belirtti.

Tatar, “Biz ne zaman ‘Ben’i bıra-
kıp biz olmaya çalışırsak işte o zaman 
daha büyük zaferlere imza atarız. CHP 
İstanbul İl Başkanlığımız çok güzel bir 
şekilde hazırladığı ‘Adayımız Sensin’ 
videosuyla yerel seçim startı verdi. Biz 
de Beşiktaş’ta Beşiktaş’ın hikayesini 
yazalım. İstanbul hikayesi yazalım. 
Sen, ben kavgası değil sorun artık 
geleceğimiz ve çocuklarımıza nasıl bir 
gelecek bırakacağız meselesi. Türkiye 
elden gidiyor. Bu bizim son çıkışımız. 
Sorun sadece Beşiktaş değil, sorun tüm 
Türkiye. Sadece Beşiktaş değil, İstanbul 
değil Türkiye’de seçimleri almak en 
büyük hedefimiz olmalı. Tüm çalışma-
larımızın bu hedefe hizmet edeceğine 
inanıyorum. Seçimlerin demokrasi şöle-
ni havasında geçmesini temenni ediyor, 
şimdiden partimize hayırlı olmasını 
diliyorum.” dedi. 

  n FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM

Bülent Tatar, Beşiktaş Belediye 
Başkanlığı için ilk adımı attı 
Beşiktaş Örgütü’nün abisi, Beşiktaş siyasetinin önemli isimlerinden  İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi ve Beşiktaş Belediyesi CHP Meclis Üyesi, Beşiktaş Spor Kulübü Üyesi ve Kongre 
Delegesi olan  Bülent Tatar, Beşiktaş Belediye Başkanlığı için aday adaylık başvurusu 
yaptı. Başvuru sırasında yüzlerce partili, Tatar’ı bu özel gününde yalnız bırakmadı. 

Bülent Tatar
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Cumhuriyet Halk Partisi Bakırköy ve İBB Meclis Üyesi Ali Rıza Akyüz, 

Bakırköy belediye başkanlığına talip olduğunu ilçe binasında organize ettiği 

toplantı ile açıkladı. Mevcut ilçe yönetiminin yanı sıra, yüzlerce partilinin katıldığı 

başvuru ve açıklama toplantısında salona sığmayan partililer sokağa taştı. 

Bakırköy’ün öncelikle 

barış kenti
olmaya ihtiyacı var!
Bakırköy Belediye Başkan-

lığı’na aday adaylığını açıklayan 
ali rıza akyüz’ü, eski Milletvekili 
ahmet Güryüz ketenci, Mehmet 
ali özpolat, bazı İBB ve Belediye 
Meclis Üyeleri, PM üyeleri, bazı 
sivil toplum kuruluşu temsilcileri 
ve çok sayıda partilinin yanı sıra, 
kendisi gibi belediye başkan-
lığına aday adayı olan Selçuk 
Biber, Taner kazanoğlu, Serdal 
kılavuz, Ziya Disanlı, Nurdan 
Erdiş ve ayşe Tansel Gülmezoğ-
lu’da yalnız bırakmadı. Birlik ve 
beraberlik mesajlarının verildiği 
adaylık açıklamasında, kendisine 
desteğe gelen aday adaylarına 
teşekkür eden akyüz, “Mevcut 
sorunlarımızın düzeltilmesinde 
hepimize büyük görevler düşecek. 
Bu süreci hep birlikte tamamlaya-
cağımıza inanıyorum” dedi.

BU SEÇİM AKP İKTİDARININ 
SONUNUN BAŞLANGICI OLABİLİR

Bakırköy’ü geçmişiyle bu-
luşturacak projelerle belediye 
başkanlığına talip olduğunu 
söyleyerek konuşmasına baş-
layan akyüz, 24 Haziran se-
çimlerinden sonra oluşan ‘Tek 
adam’ yönetiminden sonra aday 
olmayı düşündüğünü belirte-
rek, Cumhuriyet değerlerinin 
yok edildiği; yasama, yürütme 
ve yargının işlevini kaybettiği, 
Parlamento’nun işlevsiz kaldığı 
ve 'Tek adam' yönetiminin ege-
men olduğu bir dönemde 2019 
yerel seçimlerine gidildiğini ifade 
ederek, “2023 başkanlık seçim-
lerinde iddialı olabilmemiz için, 

yerel seçimlerden başarılı çıkmak 
zorundayız. Bu seçim, akP 
iktidarının sonunun başlangıcı 
olabilir” diyerek devam etti.

KESİNLİKLE ÖN SEÇİM OLMALI
yerel seçimlerden başarılı 

çıkmak için de, özellikle ankara 
ve İstanbul Büyükşehiri almak 
zorunda olduklarını belirterek 
konuşmasını sürdüren Bakırköy 
Belediye Başkan aday adayı ali 
rıza akyüz, bu süreçte aday tes-
pitlerinin çok önemli olduğunu 
belirterek konuşmasına başladı.

ön seçime inanan ve bu yön-
temle büyükşehir meclisine aday 
gösterilen biri olarak, kendisini 
seçenlere karşı her zaman sorum-

luk hissettiğini söyleyen akyüz, 
“Belirlenecek yerel adayların 
sizlerin düşünce ve anlayışına uy-
gun olması gerektiğine inanıyor 
ve ön seçim sonucunda belirlene-
cek adayla yol yürünmesi gerekti-
ğini düşünüyorum. Ben merkezli 
değil, sizlerin tercihlerine göre 
belirleme yapılmalıdır” dedi.

KENTİ TANIYAN VE KENTLİNİN 
TANIDIĞI BİRİ OLMALI

4.5 senedir meclis üyeliğinden 
edindi tecrübeyle, adayların kesin-
likle yerel olması gerekliliğini ifade 
eden akyüz, “Belirlenecek aday, ön-
celikle kente ilişkin aidiyet duygu-
su taşıyan, kenti bilen, tanıyan ve 
kentlinin de tanıdığı biri olmalıdır” 

diyerek ön seçim isteğini dile getir-
di. 2014 yerel seçimlerinde, yakla-
şık 2500 kişinin katılımıyla yapılan 
ön seçim de, en yüksek oyu alarak 
seçilen akyüz, “Görevim sürecin-
de kendimi örgütüme ve Bakırköy 
halkına karşı sorumlu hissettim. 
Bakırköy’ün değerlerini ve huku-
kunu koruma mücadelesini sizlerle 
birlikte verdim. Sahillerimizden 
itibaren, atatürk Spor ve yaşam 
köyü, kamusal yaşam alanlarının 
korunması, ruh ve Sinir Hastalık-
ları Hastanesinin imara açılması 
gibi pek çok konuda, Bakırköy kent 
Savunması ile birlikte mücadelenin 
içinde bulundum” dedi.

n Selvi Sarıtaç 
/ Mahmut Erdinç / kent yaşam

Bakırköy’ün bütüncül bir planlama anlayışı 

ile ele alınması gerektiğini söyleyen akyüz, yöne-

tim anlayışının katılımcı, şeffaf, hesap verebilir 

bir anlayış olduğunun altını çizerek, “karar alma 

sürecinde toplumun tüm kesimleriyle, muhtar-

larımız, STk’larımız, meslek odalarımız ve tüm 

paydaşlarımızla birlikte olacağız” diyerek proje 

çalışmalarını anlattı.

HEP BİRLİKTE 
KARAR ALACAĞIZ

n 1961 Trabzon doğumlu ali rıza akyüz henüz iki 
aylıkken Trabzon’dan İstanbul’a göç eden bir ailenin 
çocuğudur.

Sırasıyla Zeytinburnu Nuripaşa İlköğretim Okulu, 
Bakırköy Ortaokulu ve Bakırköy Lisesi’nde eğitim gören 
akyüz, 1986 İstanbul Teknik Üniversitesi Mühendislik 
Fakültesi, İnşaat Mühendisliği bölümü mezunudur. İyi 
derecede İngilizce bilen akyüz, evli ve 2 çocuk babasıdır.
SİYASİ HAYATI

Siyasetle ilk olarak lise yıllarında tanışan ali rıza 
akyüz, ilk siyasi deneyimine Sosyal Demokrasi Par-
tisi’nde başladı. SODEP’den sonra Sosyal Demokrat 
Halkçı Parti (SHP) ile genç yaşta siyasetin içinde yer alan 
akyüz, 1993’te SHP’den istifa ederek 12 Eylül dönemin-
de kapatılan Cumhuriyet Halk Partisi’nin yeniden açıl-
masıyla kurucu Meclis Üyesi olarak siyaset yolculuğuna 
devam etti ve o günden sonra CHP’den hiç ayrılmadı.

CHP Bakırköy kurucu başkan yardımcılığı dışında, 
1995-2000 yılları arasında İlçe yönetim kurulu Üyeliği 
görevinde bulundu. 2002 ve 2007 genel seçimlerinde 
CHP İstanbul 3. Bölge Seçim koordinasyon Başkanlığı 
görevini yürüttü.

2007-2009 yıllarında CHP İstanbul İl yönetim kurulu 
üyeliği görevine seçildi. İl ve kurultay delegesi görevle-
rinde de bulunan Bakırköy Belediye Başkan aday adayı 
ali rıza akyüz, 2014 yerel seçimlerinde meclis üyeliğine 
aday oldu. yapılan ön seçimde birinci sırada seçilen ak-
yüz, şu anda da Bakırköy Belediye ve İBB Meclis Üyeliği 
görevine devam ediyor.
MESLEKİ HAYATI

İnşaat Mühendisleri Odası, Sipahi Ocağı ve Bakır-
köy İş adamları Derneği (BİaD) üyesi olan akyüz, siyasi 
hayatının yanı sıra mesleki olarak da uzun yıllar İnşaat 
Mühendisleri Odası ve TMMOB üyeliklerini yaptı. 2004 
ve 2007 yılları arasında İstanbul 3 bölgeyi kapsayan İn-
şaat Mühendisleri Odası Bakırköy Temsilci olan a. rıza 
akyüz, mesleki faaliyetlerine devam etmektedir. 

ALİ RIZA AKYÜZ 
KİMDİR?

KENTSEL DÖNÜŞÜM
İnşaat Mühendisi olan Belediye 

Başkan aday adayı ali rıza akyüz, Ba-
kırköy’ün an itibari ile kuşatılmış bir 
kent konumuna getirildiğini belirte-
rek, en önemli sorunlarının kentsel 
dönüşüm olduğunu söyledi.

99 depreminden sonra başlatılma-
sı gereken kentsel Dönüşüm sürecinin 
20 yıl geciktiğini, İBB Meclis Üyeliği 
ve inşaat mühendisi olması hasebiyle 
ilgili alanlarda ve meslek odalarındaki 
çalışmalarından edindiği tecrübeleriy-
le, Bakırköy’ün yeniden inşa edilmesi 
için çalışmalarına ilk bir yıl içerisinde 
başlayacağını söyledi. kartaltepe, 
Zuhuratbaba ve Osmaniye Mahalle-
leri’nin ayrık yapılaşmanın olduğu 
alanlar olduğunu ve bu bölgelere 
uygulanacak 1 kat imar artışı ile ada 
bazlı bir dönüşümün çözüm olacağına 
inandığını belirtti.
YAPILMASI GEREKEN DÜZENLEMELER

“İncirli Caddesi, Ebuzziya Caddesi, 
Fişekhane Caddesi, İstanbul Caddesi 
(ana arterler) düzenlemelerinin takip-
çisi ve ısrarcısı olacağız.

* Osmaniye Meydanı düzenlemesi 
ve ulaşımı

*Bakırköy’de bulunan 109 parkı-
mızı yeniden kamusal kullanıma açık 
hale getireceğiz. Mülkiyeti belediye-
mize ait yerlerdeki çay kahve fiyatları-
nı, belediyemiz ilçemizin demografik 
yapısına göre belirleyecek ve çay 4 lira 
olmayacak.

*yeşilköy köy içi yeniden düzenle-
nerek, vale terörü, düzensiz olan cafe, 
bar ve restoranların keşmekeş durumu 
denetim altına alınacak.

* yeşilköy, yeşilyurt ve Florya sa-
hillerinde, yaz mevsiminde yaşanan 
sıkıntıların takipçisi olunacak ve ilgili 
kurumlarla ortak çalışmalar yaparak 
düzenlenmesi sağlanacak.

* yeşilköy Halk pazarının kullanı-
mını çeşitlendirerek, fonksiyonel hale 
getirmek için çalışmalar yapacağız.
HAZIRLANAN ÖRNEK PROJELER

1. Sakızağacı Mahallesi 6. adada 
yapılacak kentsel Dönüşüm çalışma-
sıyla, mevcut imar durumunu yeşil 
alanları çoğaltıcı bir plan değişikliği 
ile yeniden düzenleyeceğiz

2. kıyı şeridinde olan ilçemizin 
deniz ve sahil kullanımını arttıran bir 
proje ile, Ebuziya Caddesi’nin deva-

mında, su sporları yapılması ve sosyal 
tesis olması yönünde çalışma yapaca-
ğız. (örnek Fatih ahırkapı’daki tesis)

3. Bakırköy'ün mevcut değerleri-
nin korunması için, Bakırköy merkez-
de olan Demirciler Sitesi, içerisindeki 
400 yıllık hamamı ve camisi dahil 
olmak üzere, işlevsiz hale getirilen 
yarı kamusal alanların da işlevsel hale 
gelmesi için çalışmalar yapacağız.

4. yarı kamusal alan kullanımı 
olan Ebuziya Caddesinde kiliselerin 
olduğu alanın meydan şeklinde tasar-
lanması.

5. Haftada bir gün kurulan yeşil-
köy Halk Pazarı’nın daha aktif kulla-
nılması için çalışmalar başlatacağız.

6. Zeytinlik Halk Pazarı, çevre hal-
kın talepleri yönünde ortak bir proje 
ile çözüme kavuşmalı
TASARRUFU ASLA VE ASLA SAĞLIK 
HİZMETLERİNDE YAPMAYACAĞIZ

önümüzdeki dönem de sağlıkta 
eski durumumuzdan bir tık öteye 
gitmeliyiz. 13-14 poliklinik hizmeti 
verebilen Tıp Merkezi’ni, ağız ve Diş 
Sağlığı Ünitesi’ni işlevsel hale getiri-
leceğiz.

65 yaş üstü- evde sağlık hizmeti, 
temizlik desteği, kuaförlük desteği, 
sıcak yuva, ulaşım desteği daha ayrın-
tılı olarak gerçekleştirilecek.

ÖNCELİĞİMİZ EĞİTİM
anıtlar kurulu'nun tescillediği ya-

pıları kamulaştıracak, özel mülkiyet 
alanında olanlarla anlaşma sağlaya-
rak restore edecek, çocuk eğitim mer-
kezi kurarak yeteneklerin öne çıka-
rıldığı etkinliklerin yapılacağı sosyal 
yaşam merkezleri oluşturacağız. 

İşlevsiz halde olan birçok kültür 
mirasımızı hem gelecek nesillere 
aktaracak, hem de Sosyal yaşam Mer-
kezi, Psikolojik Danışmanlık, halk 
temelli farkındalık ve eğitim çalışma-
ları yapacağız. Gençlik Sanat Merkezi, 
Sergi Salonu, konferans Salonu ve 
kitaplıklar inşa ederek, ilçemizin ta-
rihine sahip çıkmış olacağız ve de atıl 
durumdaki alanlarımızı işlevsel hale 
getireceğiz.

KÜLTÜR VE SANAT
Bakırköy’ün kültürel ve tarihi geç-

mişinin Bakırköylülere tanıtılması, 

çok kültürlülüğün korunması, geliş-
tirilmesi ve kayıt altına alınması için 
kent müzemizi yeniden oluşturacağız.

Ebuziya Caddesi’nin sahile doğru 
sol tarafında ve İstanbul Caddesi’nin 
güneyinde kültür ve sanat etkinlikleri 
planlayacak ve vatandaşların sokak 
kültürünü yaşaması için etkinlikler 
düzenleyeceğiz.

Nikah Salonu olarak açılan, Tarık 
akan kültür Merkezi olarak devam 
eden ve işlevsiz halde olan Bakır-
köy’ün değerlerine de sahip çıkacağız. 
avrupa’ya örnek Leyla Gencer Opera 
ve Sanat Merkezi’nin amacına uygun 
olarak kullanılmasını sağlayarak, 
kültür ve Sanat’ın Başkenti olacağız.

SOSYAL HİZMETLER
Otistik, Engelli ve alzheimer 

hastası vatandaşlarımız için sosyal 
tesisler oluşturacak, Osmaniye Ma-
hallesi’nde bulunan atatürk yaşam 
köyü’nde alzheimerlılar için başlatı-
lan ama devam etmeyen çalışmaları 
yeniden güncelleyeceğiz.

kartaltepe ve yeşilköy’deki huzur 
evlerimizin kamu denetiminde faali-
yetlerini sürdürmesini sağlayacağız.

SPOR KULÜPLERİ
Bakırköy'ün spor kulüplerini 

atatürk yaşam köyü’nde daha kontrol 
edilebilir ve işlevsel hale getirmeliyiz. 
yaşam köyü’nü yeniden düzenleye-
rek, spor kulüplerimize finansal des-
tek verecek, ‘Her mahalleye bir spor 
kulübü’ diyeceğiz. Günlük hayatta 
çevre ilçelerimizin de kullandığı Ba-
kırköy ruh ve Sinir Hastalıkları Hasta-
nesi içerisindeki yürüyüş parkurunun 
gerekli bakım ve temizliğini sağlaya-
rak, modernize bir hale getirmeliyiz.

İstanbul futbolunun transfer 
sahası olarak bilinen Zuhuratbaba 
yücespor sahasını düzenleyerek, spo-
run ve sporcunun yetişmesine öncü-
lük edeceğiz. Bakırköyspor’a gerekli 
desteği vererek ve layık olduğu yere 
taşıyacağız.

ÇEVRE VEYEŞİL ALAN 
DÜZENLEMELERİ

Bakırköy’de aktif yeşil alanları 
arttırmalı, 96 dönüm olan Botanik 

Park’ın Bakırköy’ün bir kazanımı 
olduğunu hatırlamalıyız. Fonksiyonel 
durumda olmayan parkımızı yeniden 
işlevsel hale getirerek halkın kullanı-
mına açmalıyız. Parklarımızı canlı bir 
organizma gibi düşünüyor, yalnız-
ca bizim değil, ağaçların, kuşların 
ve hayvanların doğal yaşam alanı 
olarak görüyoruz. Nefes aldığımız bu 
alanları atıl halinden çıkararak kültür 
ve Sanat etkinliklerinin yapıldığı, 
çocuklarımızın güvenle oynadığı alan-
lar olarak yeniden düzenlemeliyiz. 
Botanik Park’ın planlama amacına 
uygun olarak yeniden kullanımını 
sağlamalıyız.

DENİZ VE SAHİL  
KULLANIMI

"Zeytinburnu’nda tren yolu üstü 
kapanıyor. Sahilde yapılmakta olan 
inşaatların önündeki yol yer altına 
alınıyor ve yapıların denizle buluşma-
sı sağlanıyor. Bu uygulamalar neden 
Bakırköy’de olmuyor?" diyerek tepki-
sini dile getiren akyüz, bu işin de sıkı 
takipçisi olacaklarını söyledi. 

Bakırköy’de de mevcut tren istas-
yonunun yenimahalle kısmının üstü 
kapatılmalı, hat boyundaki sağlı sollu 
beton paneller ivedilikle kaldırılmalı.

Ebuziya Caddesi’nin devamındaki 
sahil yolu yer altına alınıp mevcut 
balıkçı barınağı ve deniz iskelesiyle 
birlikte bir meydan oluşturulmalı.

Bakırköy sahili tüm bu ulaşım aks-
larının kesişim noktasında olmasına 
rağmen, bu zenginlikten yeterince 
payını alamıyor.

Sahil şeridinde bulunan İBB’ye 
ait kafenin yanına Belediyemize ait 
sosyal tesis yapılmalı. 

Sahillerimizde yapılan binaların 
önündeki kamusal alanlar, halkın 
kullanımına açılmalı ve yürüyüş yol-
ları düzenlenmeli.

KADIN İSTİHDAMI
İstihdam konusunda, öncelikle 

kadınlarımızı el emeği ve becerileri 
yönünde teşvik çalışmaları yapmamız 
ve bunları değerlendirmemiz lazım.

ULAŞIM
*Bakırköy’ün merkezi M3 kiraz-

lı-Bakırköy İDO Metro Hattı çalışma-
ları nedeniyle bir otobüs terminalini 
andırıyor. Bizim de önereceğimiz bir 
proje ile bu kaosun giderilmesi lazım.

*Minibüs Odaları ve Şoförler 
Dernekleri ile görüşülerek, iş birliği 
ve uyum halinde yapacağımız ortak 
çalışmayla Bakırköy'deki minibüsleri 
merkezin dışına çıkarmamız lazım.

HAYVAN HAKLARI
Doğal çevre yalnız insanlara değil 

üzerinde yaşayan tüm canlılara aittir. 
Bu yaklaşımla tüm canlılara özgür ya-
şam alanları sağlayıp, koruma altına 
almalıyız.

Mevcut Hayvan Barınağı’na 
gerekli önemi verip geliştirilecek ve 
hayvan hastanesi açılması için gerekli 
yatırımları yapacağız. aşılama, kısır-
laştırma ve küçük cerrahi operasyon-
lar için uygun ortamları hep birlikte 
hazırlayacak, hayvan sever sakinleri-
mizle ortak çalışmalar yapacağız.

Planladığı projelerini kısaca anlatarak belediye başkanlı-ğına talip olduğunu söyleyen Akyüz, projelendirdiği pek çok şeyin belediye bütçesine ciddi anlamda bir yük getirmediğini söyledi. "Şeffaf, hesap verebilir bir bütçe anlayışı, denileni kabul eden değil, bildiklerini ve alınan kararları hayata geçiren, her an hesap verebilecek bir yerel yönetim anlayışı ile hep birlikte Bakırköy’ü yönete-biliriz” diyerek konuşmasını tamamladı. “Biz hep beraber olur ve birbirimize karşı sorum-luluğumuzu bilir, omuz omuza olur ve el ele verirsek, bu işi halledeceğimize ve üstesinden geleceğimize inanıyorum.” di-yerek konuşmasını sonlandırdı.

BAKIRKÖY'Ü 
HEP BİRLİKTE 
YÖNETEBİLİRİZ
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“Bu ülkeyi sanat ve 
sevgi kurtaracak” 
 “Bu ülkeyi sanat ve sevgi kurtaracak” diyerek Adalar Belediye Başkanlığı’na aday adaylığını 
açıklayan Bakırköy Belediye Meclis Üyesi ve Adalar Platformu Kurucusu Nurhan Çetinkaya, 
kendisini “Yalnızca hayalleri değil, hayallerine ulaşmak için projeleri, kaynakları ve en az 
kendi kadar vizyoner, heyecan dolu bir ekibi de olan bir insan” olarak tanımladı. 

Nurhan Çetinkaya;

Kalabalık bir ekiple önce Adalar 
sokaklarında halka karanfil dağıtan ve 
sonrasında CHP Adalar İlçe Başkanlı-
ğı’na giderek aday adaylığını açıklayan 
Çetinkaya, eşi ve çocuklarıyla birlikte 

yaptığı açıklamasında, “Bütün savaşı-
mız, çocuklarımıza ve onların arkadaş-
larına yaşanabilir bir dünya ve hatırları-
mızdaki yaşanabilir Adalar’ı bırakmak” 
diyerek açıklamasına başladı. 

İlçe Başkan Yardımcısı Tanay 
Garip ve ilçe yöneticilerinin de hazır 
bulunduğu aday adaylığı açıklama-
sında, herkesin zor ama kendisinin 
kolay diyerek başladığını belirten 
Çetinkaya, Adalar Belediye Başkan-
lığı için resmi başvurusunu bu gün 
yapmış olsa da, aslında son dört 
yıldır bunun için çalıştığını ve ‘ben 
değil, biz diyerek yola çıktığını ve 
öyle de devam edeceğinin taahhütlü-
nü vererek açıklamalarına başladı.

“Partim rıza gösterir ve adaylığım 
hakkında olumlu bir karar verirse, 
Adalar’ı hak ettiği yere taşımak isti-
yorum. Laik, demokratik ve Atatürk-
çü Türkiye’yi Ulu Önderimiz Mustafa 
Kemal Atatürk’ün bize göstermiş 
olduğu yolda yürüyerek, yeniden inşa 
etmek istiyorum” diyerek açıklama-
larını sürdüren Çetinkaya, sanatın 
ve sanatçının ülkemiz üzerindeki 
olumlu etkilerinden bahsederek, 
konuşmasına şöyle devam etti. 

“Sanat sadece müzikten, resim-
den, heykelden ibaret değildir. Sanat 
yaşamın kendisidir.  Sanatçı olma-
yan bir toplumda üretimde, gelişim 
de olmaz. Bugün yaşadığımız durum 
tam da budur. Bize sanatımızı kay-
bettiriyorlar”

Belediye başkan adaylığı onayla-
nırsa, Adalar’ı sanatın ve sanatçının 
başkenti yapacağını söyleyen Nurhan 
Çetinkaya, öncelikle Ada halkı ve 
esnafının koluna altın bilezik değe-
rinde pek çok projeyi hayata geçire-

ceğini söyleyerek, 2 
yıl önce Beyoğlu'nda 
kurdukları BİZ Ofiste, 
alanında uzman çok 
sayıda değerli Rektör, 
Dekan, Dekan Yardımcı-
sı, Profesör, Sivil Toplum 
Kuruluşu, Gazeteci ve 
Esnafın da yer aldığı her 
yaş gurubundan oluşan,  
yaklaşık 30 kişilik bir çalışma 
ekibi ile Ada'lar için çalıştıkları-
nı ve proje ürettiklerini söyledi.

Nurhan Çetinkaya kimdir?

BEN DEĞİL, BİZ DİYEREK
 YOLA ÇIKTIM

ADALAR’I SANATIN VE SANATÇININ 
BAŞKENTİ YAPACAĞIM

Adalar’ı bir imar paçası olarak de-

ğil, peyzaj yapılacak bir alan olarak 

gördüklerini söyleyerek konuşma-

sına devam eden Nurhan Çetin-

kaya, “Bizim ev, bizim insanımız, 

bizim adamız” ifadeleriyle “Bu ülkeyi 

sanat ve sevgi kurtaracak. Adalar’ın 

imardan önce, peyzaja ihtiyacı var. 

Adaları, ülkemizin nadide güzellik-

lerini bir arada yaşatan, örnek bir yer 

olarak hak ettiği yere taşıyacağıma 

söz veriyorum” diyerek aday aday-

lığında kendisine destek için gelen 

herkese teşekkür etti. 
Ekrem Ataer ve eşi Ece Ataer 

de, Halk Korosu ile birlikte Adalar 

Belediye Başkan Aday Adayı Nurhan 

Çetinkaya’yı yalnız bırakmadı. Ekrem 

Ataer Halk Korosu, “Biz artık şarkı 

dinlemek değil, şarkı söylemek isti-

yoruz” diyerek, “Gündoğdu Marşı” ile 

Adalar sokaklarında karanfil dağıtı-

mına eşlik etti.  

Adalar’ı bir imar paçası olarak de-

ğil, peyzaj yapılacak bir alan olarak 

gördüklerini söyleyerek konuşmasına 

devam eden Nurhan Çetinkaya, “Bi-

zim ev, bizim insanımız, bizim ada-

mız” ifadeleriyle “Bu ülkeyi sanat ve 

sevgi kurtaracak. Adalar’ın imardan 

önce, peyzaja ihtiyacı var. Adaları, 

ülkemizin nadide güzelliklerini bir 

arada yaşatan, örnek bir yer olarak 

hak ettiği yere taşıyacağıma söz 

veriyorum” diyerek aday adaylığında 

kendisine destek için gelen herkese 

teşekkür etti. 
Ekrem Ataer ve eşi Ece Ataer 

de, Halk Korosu ile birlikte Adalar 

Belediye Başkan Aday Adayı Nur-

han Çetinkaya’yı yalnız bırakmadı. 

Ekrem Ataer Halk Korosu, “Biz artık 

şarkı dinlemek değil, şarkı söylemek 

istiyoruz” diyerek, “Gündoğdu Mar-

şı” ile Adalar sokaklarında karanfil 

dağıtımına eşlik etti.  

ADALARIN İMARDAN ÖNCE 

PEYZAJA İHTİYACI VAR

TEK SAVAŞIM ÇOCUKLARIMIZA 
YAŞANABİLİR BİR DÜNYA 

VE ADA BIRAKMAK

1967 yılında İstanbul Kurtuluş’ta dünyaya geldi
Pangaltı Lisesi’nde eğitim hayatına başladı ve 
devam etti. Pangaltı Lisesi'nden Yetişenler Der-

neği’nin Yönetim Kurulu’nda 2. Başkan yardımcılığı 
yaptı.Çalışarak okuyan Çetinkaya; Kapalı Çarşı’da 
kuyumcu mıhlayıcısı çırağı olarak mücadelesini 
askere kadar devam ettirdi.

Askerden sonra babasına ait olan yedek parça 
firması Oto Koçkaya’da çalışmaya başladı. Bir yıl son-
ra Aile şirketi Çetinkaya Pazarlama ve San Elektrik 
firmalarını kurdu.

ÖRGÜTÇÜ VE SİVİL TOPLUM AKTİVİSTİ ÇETİNKAYA
Nurhan Çetinkaya, sivil toplumun demokrasiler-

deki önemine hep inandı. Birçok sivil toplum kurulu-
şuna üye oldu, faaliyetlerine öncülük etti.

• 1990 yılında Selamiçeşme Lions kulübü kurucu 
üyeliği,

• 1995 yıllında Bankacı Bülent Şenver’in çalışma 
ekibinde TABA yönetim denetim kurulu üyeliği,

• Merhum Prof Dr Kriton Curi nin başkanlığını 
yaptığı Çevre Koruma ve Yeşillendirme Derneği üye-
liği,

• Merhum Üzeyir Garih ile Sosyal yaşam üzerine 
çalışmalar yaptı

• Şişli Spor Kulübü üyeliği yaptı.
Çetinkaya halen Yeşilyurt Spor Kulübü’nün üyesi 

ve birçok dernek ve kulüpte fahri üyelik yapmakta
Kınalıada’da sosyal ve toplumsal çalışmalarına 

hız veren Çetinkaya kurucusu olduğu Kınalıada ve 
Adalar Platformları ile Adalar'ın sorunlarını günde-
me getirdi ve bu sorunların çözümleri için projeler 
üretti.

Adalar’ın sorunlarını TBMM’de, birçok ulusal 
medya kanalında anlattı.

BİRÇOK SOSYAL AKTİVİTEYE 
ÖNCÜLÜK EDEN ÇETİNKAYA

• Sağlıklı yaşama dikkat çekmek için bisikletle 
Hopa’dan İstanbul’a geldi.

• Dünya Bisiklet Günü’nde 10.000 bisikletle İstan-
bul 15 Temmuz Şehitler Köprüsü'nü geçti.

• Görme Engellilerin yaşamına dikkat çekmek 
için Dünya Görme Günü'nde 3 saat boyunca gözlerini 
siyah bir bandajla kapatarak Bakırköy'de dolaştı.

• Bakırköy Belediyesi Leyla Gencer Opera Mer-
kezi’ni 2 sezon gönüllü koordine etti. Düzenlediği 
konserlerle, etkinliklerle, yaşama geçirdiği projelerle 
merkezin ulusal düzeyde tanınmasını sağladı.

Bütçe ve kaynak olmadan 340 etkinlik yaptı, 
200.000 kişiyi ağırladı, sadece Bakırköylüleri değil 
tüm İstanbulluları insanları sanatla buluşturdu.

Yarattığı modellin kurum tarafından benimsen-
mesi için 11 Ekim 2017 günü Dünyaca ünlü piyanis-
timiz Sn. İdil Biret ile gerçekleşen açılış galasında 
sahneye çıkıp görevinin bir sonu olması gerektiğini 
vurguladı ve görevini devretti.

ÜRETEN VE ARTI DEĞER
 SAĞLAYAN İŞ İNSANI

Nurhan Çetinkaya, iş 
hayatıyla ülkemizin insanı-
na iş imkanı sağladı, değer 

yarattı.
• 1994 - 1995 yıl-

larında kriz döne-
mini stratejik bir 
hareketle fırsata 
çevirip finans 
şirketine, plak 
şirketine ve 
eşarp firmasına 
ortak oldu.

• 1996 yılında Cemsan’ın ortağı oldu.
• 2000 yılında Atatürk Barajının Makina Parkının 

(2000 iş makinesi ve 41.000 m2 stok depoları ) tasfiye 
işini yaptı ve atıl duran malzemeleri dünyanın çeşitli 
ülkelerine pazarladı.

• Harran Üniversitesi’nin makine fabrikasında, 
Şanlıurfa’da deniz dibi temizleme gemisi üretti, 
bunu Ortadoğu’ya pazarladı. 7 yıl boyunca süren 
bu iş zarfında orada çalışan mühendisler ile birlikte 
NCM Dış Ticaret firmasını kurdu.

• Danışmanlığını yaptığı şirket ile Adıyaman’da 
Nisisbi köprüsü ve 21 hidroelektrik santral projesini 
hayata geçirdi ve devam eden projeleri bulunmakta.

• Aydınlatma ürünleri üreten bir firmanın da 
ortaklığını yapmakta.

• İyi derecede İngilizce biliyor.

ÇETİNKAYA’NIN HAYAT DAMARLARI SANAT VE SPOR
Sanat ve spor Nurhan Çetinkaya için hayatla kur-

duğu en önemli bağlar arasında.
• Cam, resim ve heykel başta olmak üzere iyi bir 

sanat kolleksiyoneri.
• Bisiklet tutkunu. Günlük hayatında motorlu 

taşıtlar yerine bisiklete binmeyi tercih ediyor.
• Seyahat etmeyi bir yerden bir yere gitmek olarak 

değil yeni yerler ve insanlar tanımak olarak görüyor.
• İnsanları ve üretmeyi seviyor.
Kendisini “ailesine bağlı bir HÜMANİST” olarak 

tanımlayan Çetinkaya’nın “Kızıma Mektuplar” isimli 
yayınlanmış bir kitabı da bulunuyor. Çetinkaya kita-
bını bizzat CHP Genel Başkanı Sayın Kemal Kılıçda-
roğlu’na hediye etti. Halen Kent Yaşam Gazetesi'nde 
köşe yazıları yazıyor.

SİYASETÇİ NURHAN ÇETİNKAYA
• 30 Ağustos 2012 Zafer Bayramı’nda Cumhuriyet 

Halk Partisi üyesi oldu. Çetinkaya bu anlamlı günde 
gerçekleyen üyeliğini ‘kendi zaferi’ olarak tanımlıyor.

• Bakırköy'den Belediye Meclis Üyeliğine ( CHP ) 
seçildi.

• Bir dönem Bakırköy Belediye Başkan Yardımcı-
lığı görevini yerine getiren Çetinkaya halen Bakırköy 
Belediye Meclis Üyeliğine devam ediyor.

• Başkan yardımcılığı döneminde çok önemli 
projeye imza attı.

Nurhan Çetinkaya için Adalar sadece ikamet 

ettiği bir ilçe değil bir yaşam biçimi. Adalar, 

Çetinkaya için kimliğinin vazgeçilmez bir parçası

• 2 yıl önce akademisyenler, sivil toplum 

üyeleri, esnaflar, Adalı yazlıkçılar, ev hanımları 

ve gençlerden oluşan 30 kişilik ‘BİZ ’im EKİP’ 

çalışma grubunu kurdu ve bu ekiple Adalar’ın 

sorunlarına çözüm üreten projeler geliştirdi.

• İş, kültür, sanat, siyaset ve akademik 

dünyasından önemli fikir önderleri ve ünlü 

simalarla sürekli etkileşim içinde olan ‘BİZ ’im 

EKİP’ büyümeye devam ediyor.

• ‘BİZ ’im EKİP’ çalışmasının odak noktasında 

Adalar. Sorunlarının temel noktası olan

 finansman açığını ortadan kaldıracak ve 

diğer yerel yönetimlere rol model olacak 5  ana 

başlık üzerinden 50 alt başlıkta çalışan ‘BİZ ’im 

EKİP’ Adalar’ı hak ettiği yere taşıyacak dinamiz-

me ve vizyona sahip.

• BİZ’im Park, BİZ’im Esnaf, BİZ’im Bank, 

BİZ’im Çocuk, BİZ’im Ev, BİZ’im İskele, 

BİZ’im Sahil, BİZ’İm Fayton, BİZ’im Atık, 

BİZ’im Doğa, BİZ’im Festival, gibi rol model çalış-

maları #SenBenYOKBizVarız sloganı ile yürütü-

lüyor. Nurhan Çetinkaya, ‘ruh ikizi’ Ayten'le evli.  

Kızları Kayla ve Olivia’nın hem babası hem de en 

iyi arkadaşı.

ADALAR’IN 
NURHAN ÇETİNKAYASI

SELVİ SARITAÇ
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‘Fatih’i hak etmeyen
 ellerden geri alacağız’

Tarihi Yarımada’nın özellikle ta-
rihi dokusunun yirmi yıllık AK Parti 
iktidarında yerle yeksan olduğunu 
belirten Özimer, “İstanbul üç büyük 
imparatorluğun başkentlik ettiği 
bir şehir. Fatih ise bu şehrin kalbi. 
Her yeri buram buram tarih kokan 
ilçemizde tarihi değerlerimiz 20 yıllık 
yerel yönetimin sadece rant hırsıyla 
verdiği kararlar neticesinde yerle 
bir oldu” dedi. Meclis üyesi olarak 
görev yaptığı sürece Kapalıçarşı başta 
olmak üzere ilçenin birçok sorunu ile 
ilgili soru önergelerini meclise ver-
diklerini belirten Özimer, “AK Parti 

iktidarının oyunlarını ancak yerelde 
kazanacağımız zaferle bozacağız. 
Bizler onların ne yapmadıklarını çok 
iyi biliyoruz. Fatihi hak etmeyen 
ellerden geri alacağız” diye konuştu. 

Fatih’i açık hava müzesi yapacağız 
Fatih için çok önemli projeleri ol-

duğunu açıklayan Özimer, ‘En önemli 
projemiz Fatih’i bir açık hava müzesi 
yapmaktır. Bizler ülkemize savaştan 
kaçarak gelen Suriyeli insanlara , 
çalışmak için ülkemize gelen farklı 
milletten vatandaşlara karşı değiliz. 
Sadece gelenlerin tarihi değerlerimize 
zarar vermesini istemiyoruz. Başta 
mülteci sorunu olmak üzere daha 
yaşanılabilir bir Fatih için kollarımızı 

sıvadık. Cumhuriyet Halk Partisi’nin 
sosyal belediyecilik anlayışının Fa-
tihlileri nasıl huzura kavuşturacağını 
biliyoruz. Adaylığımız kesinleşirse 
sokak sokak gezerek halkımıza bu 
projelerimizi anlatacağımız kitapçık-
larımız hazırlanıyor. Şimdiden bugün 
beni yalnız bırakmayan tüm partili ar-
kadaşlarıma ve Fatihli hemşerilerime 
teşekkür ediyorum’ dedi. CHP Fatih 
İlçe Başkanı Soner Özimer’in adaylık 
açıklamasına CHP İstanbul il yönetici-
leri, ilçe yöneticileri, kadın ve gençlik 
kolları başkanları ile yöneticileri, 
belediye meclis üyeleri, ilçe başkanla-
rı, STK temsilcileri, partililer ile çok 
sayıda vatandaş katıldı. 

n FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM 

Fatih’te Fatihli Soner Özimer, 
belediye başkan aday  adayı 

Uzun yıllardır Fatih İlçesi’nde Cumhuriyet Halk Partisi adına yerel siyasette aktif rol oynayan 
CHP Fatih İlçe Başkanı ve meclis üyesi, Mali Müşavir Soner Özimer, ‘Fatih’e sahip çıkmak tarihi 
görevimizdir’ diyerek  Fatih’te CHP belediye başkan adayı adayı olduğunu açıkladı 

YAKlAŞıK 17 yıldır Cumhuriyet Halk Parti-
si’nin ilçede yürüttüğü yerel siyasette aktif ola-
rak rol alan CHP Fatih İlçe Başkanı ve CHP Fatih 
Meclis üyesi Mali Müşavir Soner Özimer, ilçe 
başkanlığı’ndan istifa ederek Fatih Fındıkza-
de’de bulunan Saray Düğün Salonu’nda düzen-
lenen kahvaltılı toplantıda CHP Fatih Belediye 
Başkanlığı’na aday adayı olduğunu açıkladı. 
Evli ve iki çocuk babası olan Soner Özimer’in 
aday adaylık açıklamasının yapıldığı salonda 
partililer ve vatandaşlar salonu hınca hınç 
doldurdu. Fatih’in her sokağını karış karış geze-
rek Fatih’li hemşerilerinin her sorununa vakıf 
olduğunu ve bu sorunların ancak Cumhuriyet 
Halk Partisi’nin sosyal demokrat belediyecilik 
anlayışıyla çözülebileceğini belirten Özimer, 
‘Fatih’i artık Fatihliler’in hak ettiği bir şekilde 
yönetmeye talibim’ dedi. 

Saim Diken; 

Eyüpsultan’a hizmet 
etmek onurdur
Amasya Dernekler Federasyonu Genel Başkanı Saim Diken, Eyüpsultan CHP ilçe binasında 
partililerin ve onlarca vatandaşın katılımıyla Eyüpsultan CHP Belediye Başkan aday 
adaylığını açıkladı. İki yıldır Eyüpsultan'da aktif olarak sahada çalıştığını belirten Diken,  
‘Eyüpsultan’da adil ve eşitilikçi bir yerel yönetim anlayışını tesis etmek için yola çıktım’ dedi. 

AmAsyA Dernekler Federasyonu 
Başkanı Saim Diken, yüzlerce hemşe-
risiyle beraber CHP Eyüp İlçe Başkan-
lığı’nda, İlçe Başkanı Sinan Akçiçeğ’e 
aday adaylık dosyasını vererek 
adaylık yolunda ilk adımı attı. Eyüp-
sultan’ı Eyüpsultan halkıyla yönete-
ceğiz diyen Diken,  ‘Aday seçilirsem 
Eyüpsultan’ın birçok sorununa ger-

çekçi çözümler bulacağız. Katılımcı, 
şeffaf, hesap verilebilir yerel yönetim 
anlayışıyla Eyüpsultan’ı yönetmeye 
talibim. Ayrıca ilçeye, örgüte, kadın-
lara, engellilere ve tüm Eyüpsultan 
halkına hizmet etmek için ‘adayım’’ 
dedi. Diken, ilçede gördüğü başlıca 
sorunların arasında kentsel dönüşü-
me dikkat çekti. “Kentsel dönüşümde 

adaletin sağlandığı bir Eyüpsultan 
hayali için buradayım. Sadece klasik 
belediyecilik hizmetleriyle değil, sos-
yal ve yatırımcı, Eyüpsultan’a vizyon 
katacak, sosyal demokrat bir beledi-
yecilik anlayışını hayata geçireceğiz 
diyen Diken, “Eyüpsultan’a hizmet 
etmek onurdur, gururdur ve şereftir” 
şeklinde konuştu. 

Konuşmasında birçok soruna değinen 

Diken, “Hunharca katledilen sokak hayvan-

larına da  değinerek, “Eyüpsultan’da yalnızca 

evsiz insanlara değil sahipsiz hayvanlara da 

sahip çıkacağız, hayvanların  katledilmesinin 

önüne geçeceğiz” dedi. Diğer yandan çocukla-

rın oynayacak parkının olmadığını söyleyen 

Diken, 16 yıldır iktidar olan ve halen yöne-

timde bulunanlardan  bu projeleri  istemek 

yersizdir, biz ise mağdurların sesi olacağız 

ve bu uğurda savaşacağız” diyerek Ak Parti 

yönetimini eleştirdi. Eyüpsultan’da 'Birlik 

kazanacak, biz kazanacağız, Eyüpsultan 

kazanacak' diyen Diken, toplantıya katılan; 

İlçe Başkanlarına, meclis üyelerine, gençlik 

ve kadın kollarına, mahalle temsilcilerine, 

Eyüpsultanlı onlarca vatandaşa, İstanbul’da 

yaşayan ve kendisini yalnız bırakmayan 

yüzlerce Amasyalı hemşehrilerine teşekkür 

etti. Aday Adaylık açıklamasına CHP Amasya 

İl Başkanı Reşat Karagöz , CHP 24. Dönem 

Milletvekili Ramis Topal, Amasya il ve ilçe 

ve köy derneklerinin başkanları da katılarak 

Saim Diken’in yanında olduklarının mesajını 

verdiler.  n FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM 

'Birlik kazanacak, 
biz kazanacağız, 

Eyüp Sultan kazanacak’
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CHP İBB ve Bahçelievler Meclis Üyesi 
Mehmet Berke Merter’in suya zam yapıldığına 
ilişkin gündeme getirdiği yazılı soru önergesi 
üzerine konuşan AK Parti İBB Meclisi Grup 
Sözcüsü Ömer Şahan, İSKİ'nin su fiyatlarına 
herhangi bir zam yapmadığını söyledi. Bunun 
üzerine söz alan CHP İBB Meclis Grup Sözcüsü 
Tarık Balyalı ise suya yapılan zam meselesinin 
Ömer Şahan'ın dile getirdiği gibi olmadığı-
nı savundu. Her ay düzenli olarak enflasyon 
oranındaki zammın faturalara yansıtıldığını 
aktaran Balyalı, "İSKİ, İGDAŞ, BOTAŞ ve diğer 
kurumlar bir özel zam oranı açıklamasına ge-
rek yok. Çünkü her ay düzenli olarak enflasyon 
oranında zam faturalara yansıtılıyor. İSKİ'nin 
internet sitesine girdiğimizde orada fiyatları 
aylık ve yıllık olarak görebiliyoruz." ifadelerini 
kullandı.
‘Her ay enflasyon oranında 
zam faturalara yansıyor’

Bunun üzerine söz alan CHP İBB Meclis 
Grup Sözcüsü Tarık Balyalı ise suya yapılan 
zam meselesinin Ömer Şahan'ın dile getirdiği 
gibi olmadığını savundu. Her ay düzenli ola-
rak enflasyon oranındaki zammın faturalara 
yansıtıldığını aktaran Balyalı, "İSKİ, İGDAŞ, 
BOTAŞ ve diğer kurumlar bir özel zam oranı 
açıklamasına gerek yok. Çünkü her ay düzen-
li olarak enflasyon oranında zam faturalara 
yansıtılıyor. İSKİ'nin internet sitesine girdi-
ğimizde orada fiyatları aylık ve yıllık olarak 
görebiliyoruz." ifadelerini kullandı.
‘Ocak ayında birim fiyatı 
4,37, Ekim ayında 5,16’

Balyalı, şunları kaydetti: Örnek vermek ge-
rekirse, 10 metreküp kullanan vatandaşlarımız 
için 1 Ocak 2018 tarihinde suyun fiyatı 4,37 
liraymış. Eylül ayına geldiğimizde bu rakam 
4,88 liraya ulaşmış. 5 Ekim tarihi itibarıyla 
5,16 liraya gelmiş. Kasım ayında muhtemelen 
enflasyonun artmasıyla bu rakam, 6 lira gele-
cek. Zaten burada çok ciddi olarak kendi içinde 

düzenli bir fiyat artışı var. Bu da düzenli bir 
aylık artışı ifade ediyor. İtiraz eden arkadaşla-
rımız 2016 yılı ile bugünkü su fiyatını karşılaş-
tırabilirler. O yüzden durum, aslında mesele-
nin nasıl gösterilmek istenmesiyle ilgilidir."

Şahan; Fiyatlar TEFE-TÜFE 
oranında güncelleniyor

CHP'li Tarık Balyalı, ülkede enflasyon ora-

nın son aylarda yüksek çıktığını hatırlatarak, 
önümüzdeki dönemde İSKİ'nin su fiyatlarında 
çok ciddi artışların olacağını beklediklerini 
sözlerine ekledi. Bu açıklamanın ardından 
tekrar söz alan Ömer Şahan, sözlerini şöyle 
tamamladı: Zam demek bir artıştır. Fiyatların 
TEFE- TÜFE oranında güncellenmesi başka bir 
şey, fiyatlarının arttırılması başka bir şeydir. 
Bunların (CHP'lilerin) baktığı yer ile bizim 

Suya zam yapıldı mı
 CHP İBB ve Bahçelievler Meclis Üyesi Mehmet Berke Merter, İstanbul’da artan su fiyatları ile ilgili 
 hazırladığı yazılı soru önergesini meclise sundu. İBB Ekim ayı meclis oturumunun ilk gününde suya 
 zamın ne oranında yapıldığını, ev ve işyerlerine  kullanılan birim fiyatının ne kadar olduğunu soran 
 Merter’in yazılı soru önergesi üzerine açıklama yapan AK Parti Meclis Üyesi Ömer Şahan’a göre suya zam 
 yapılmadı. CHP Grup Sözcüsü Tarık Balyalalı’ya göre ise aylık enflasyon oranında su fiyatları artıyor. 

Merter;

baktığımız yer ayrı tabii ki. 2015 ile 2018 
Ağustos dönemi arasında TÜFE'deki enflasyon 
oranı yüzde 39,3. Bizim İSKİ fiyat güncelle-
memiz yüzde 22,5. En son olarak da fiyatlarda 
indirim yaptık. Zam yok. Büyükşehirlerdeki en 
uygun su fiyatı bizde. Rakamları da söyledim. 
Kayıtlara geçsin diye söz aldım ve bilgilendirme 
yaptım. 

                  n FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM 

CHP İBB ve Bahçelievler Meclis Üyesi 
Mehmet Berke Merter

CHP İstanbul Büyükşehir ve Bahçe-
lievler Belediyesi Meclis Üyesi Mehmet 
Berke Merter, Marmaray Sirkeci-Halkalı 
tren hattının Bakırköy kesiminin iki ya-
nına yapılmaya başlanan yüksek beton 
duvarların,  Bakırköy’ün tarihsel kent 
dokusuna uymadığını ve bunun yerine 
bitkilerle kaplı set, dar yerlerde de şeffaf 
alternatiflerin dikkate alınması öne-
risinde bulundu. İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi Ekim ayı meclis toplantısında 
Bakırköy’de yapımı sürmekte olan tren 
hattı boyunca yükselen duvarların, İkinci 
Dünya Savaşı sonrası Berlin’i ikiye ayıran 
utanç duvarını hatırlattığını yazılı öner-
gesinde belirten Merter, ‘Bir proje hayata 
geçerken şehrin imajına ve fiziksel kimli-
ğine önem verilmeliydi’ dedi. 

‘Değişimler, şehrin 
imajına uygun olmalı’

Merter’in başkanlık makamına oy 
birliği ile havale edilen önergesinde 

ayrıca şu ifadelere yer verildi;  Şehir, 
insanların hep birlikte yaşadığı, paylaş-
tığı sosyal bir ortamdır. Bu sebeple de 
şehir; içinde yaşadığı insanların kül-
türünü, imajını en önemlisi kimliğini 
yansıtmaktadır. Şehirlerin yeşil şehir, 
sağlık şehri, kültür şehri gibi kimlikleri-
nin oluşması uzun ve planlı bir süreçtir. 
Şehirler zaman içinde sürekli değişim 
ve yenilenme halindedir. Bu değişimler 
kaçınılmazdır. Önemli olan bu değişim-
lerin şehrin kültürel yapısına, fiziksel 
özelliklerine, imajına ve kimliğine 
uygunluğudur.

‘Doğal görünümlü, şeffaf  
setler örnek alınmalı’

Şu an hep birlikte yaşadığımız şehir 
İstanbul’da da sürekli yenileme ve ba-
kım çalışmaları devam ettiği gibi yeni 
projelerde yapılmakta ancak tüm bunlar 
gerçekleşirken şehrin imajına, fiziksel 
kimliğine ne kadar önem vermekte-

yiz? Mesela şu an yapılan, Marmaray 
Sirkeci-Halkalı Tren Hattı’nın, Bakırköy 
kesiminde; tren yolunun iki yakasını 
birbirinden tecrit etmek amacı ile iki 
yanına yapılmaya başlanan yüksek beton 
duvarlar, Bakırköy'ün fiziksel ve kültürel 
dokusuna zarar verecek şekilde yüksel-
meye devam ediyor. İnsana İkinci Dünya 
Savaşı sonrası Berlin'i ikiye ayıran utanç 
duvarını hatırlatan, bu duvarın yapımı-
nın derhal durdurulması için İstanbul Bü-
yükşehir Belediyesini ve ilgili kurumları 
göreve çağırıyoruz. Güvenlik gerekçesiyle 
yapılan bu duvarlar Bakırköy'ün yüzyıl-
lardır varlığını sürdüren kent dokusunu 
da yok edecektir. Buraya ses ve güvenlik 
gerekçesiyle duvarlar yapılması gerekli ve 
elzem ise dünyada ki birçok yerde örnek 
olarak görülen, tamamıyla doğal görü-
nümlü bitkilerle kaplı set yapılmasını, 
dar yerlerde de şeffaf alternatifleri dikkate 
almayı öneriyoruz. 

     n FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM

Merter, Bakırköy’de 
yükselen duvarları sordu 

CHP İBB Meclis Üyesi Mehmet Berke Merter, 
Marmaray Sirkeci-Halkalı tren hattının 
Bakırköy kesiminin iki yanına güvenlik 
gerekçesiyle yapılmaya başlanan yüksek 
beton duvarlar 2. Dünya savaşı sonrası Berlin’i 
ikiye ayıran utanç duvarlarını hatırlatıyor’ 
diyerek İBB’ye önerilerde bulundu 

n Şehrimize yapılan her 

yeni proje şehre değer kat-

madığı gibi mevcudiyeti de 

yitirmiş oluruz. Ancak şehrimi-

zin kültürel ve fiziki imajını göz 

önünde bulundurarak yapılan 

her estetik amaçlı projeler 

şehrimizin kimliğini oluşturur. 

Yapılan her yeni çalışmada bu 

amacın öncelikli olarak dikkate 

alınarak projelerin yapılmasını 

ve denetiminin sağlanma-

sını talep ediyoruz. Halkın 

bu konudaki rahatsızlığının 

dikkate alınarak duvar yapımı-

nın yeniden değerlendirecek 

misiniz diye soran Merter, ‘Bu 

duvarların Büyükşehir Bele-

diyesi'den başka bir kurum 

tarafından yapılıyorsa gerekli 

girişimlerde bulunup şehir 

kültürüne uymayan bu estetik 

facianın düzeltilmesi için bir 

şey yapacak mısınız’ dedi. 

‘Projelerde 
estetik yok’

?

Tren yolu duvarlarının 
dünyadaki örnekleri

Bakırköy’deki tren yolu duvarları

Bakırköy’deki tren yolu duvarları
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Halil Rıfat Paşa Mahallesi 

araçlardan sıkıntılı

Güngör Kaya ( Mahalle Sakini); 
Mahallemizin en önemli sorunlarından 

biri güvenlik. Mahmut Şevket Paşa ile bize 
bağlanan yaya üstgeçidi güvenlik açısından 
yeniden düzenlenmeli. Muhtarlık binası ve 
Toplum Merkezi’nin olduğu parka dışarıdan 
gelen gençlerimiz ulu orta alkol ve yasadışı 
madde kullanı-
yorlar. Ayrıca 
mahallemizde 
hırsızlık olayları 
çok fazla olmaya 
başladı. Çünkü 
mahallemize 
giriş çıkışların 
kontrolü zor. 
Mahallemizin 
tek taksi dura-
ğıyız. Elli yıldır 
bu mahallede 
yaşıyorum. İmar 
dört kata çıkınca 
mahallemizde yeşil alan sıkıntısı yaşanma-
ya başlandı. Yeşil alanların çoğu yok oldu. 
Sadece Halil Rıfat Paşa parkımız var. Ancak 
bu parkımıza kamera ve güvenlik istiyoruz.  
Mahallemizde daha çok Kastamonu, Erzin-
can, Trabzon’dan gelen vatandaşlar otur-
makta. Son zamanlarda evlerin fiyatlarının 
artmasıyla Araplar da gelmeye başladı. 

Halil Dikbaş (Mahalle Esnafı); 
En önemli sorunumuz 

otopark. Yeni yapılan binala-
rın çoğunda otopark yok. Halil 
Rıfat Paşa Spor Kulübümüz 
var. Parkımızın içinde Şişli 
Belediyesi tarafından mahalle 
halkına hizmet veren Toplum 
Merkezi var.  

Ferhat Çakmak 
(Halil Rıfat Paşa Mahallesi
 Muhtar Adayı); 
Yaklaşık 7.500 nüfusumuz var. 3.256 seç-menimiz var. Kozmopolit bir mahallemiz var. Son 5 yıldır Türkiye yarıldı.  Mahalle-miz site gibi bir mahalle. Çöpler saatinde toplanmıyor. Genelde saat 10’dan sonra geliyor. Belediye özellikle mahalle sakin-lerine sık sık uyarılarda bulunmalı. Çöpler saatinde dışarıya çıkarılmalı. Belediye ve muhtar işbirliği içinde olmalı. Otopark sorunumuz var. PERPA’dan gelen araçlar mahallemizi yaşanmaz hale getirdi. 

Serap Ayaksız (Esnaf); 
Kültür merkezimiz var. Bildiğim ka-

darıyla dikiş ve resim kursu var. Toplum 
merkezimiz daha aktif hale gelebilir. 
Çocuk kreşimiz yok ama mahallemizde 
çok sayıda özel kreş var. 

Ayhan Tosun  
(Mahalle Muhtar Azası);  

Otopark sıkıntımız var. 
Perpa’ya gelen tüm araçlar 
mahallemize park ediyor. 
İnternet altyapı sıkıntımız var. 
Bir sorunumuz olduğu zaman 
hemen görüşebileceğimiz bir 
başkan isteriz. 

Metin Yaman (Mahalle Sakini); 
Mahallemizde yaşayan 

insanların çoğunun ekonomik 
durumu iyi. Çok az yoksul insan 
var.  Parkımıza bir kamera 
sistemi istiyorum. Parkımıza 
dışarıdan gelenler parkımızı 
çok hor kullanıyor. 

Çiğdem Yeter Bağvars

 (Toplum Merkezi 

Sorumlusu); 
Mahallemizde 120 pla-

tes, 90 zumba, 35 dikiş, 
15 mefruşat, 30 gitar, 27 

satranç, 40 ispanyolca, 
40 ingilizce, 20 çini, 30 
resim, 25 el örgüsü, 17 takı kursu olmak 

üzere çok sayıda kursiyerimiz toplum 

merkezimizden hizmet almakta. Hiz-

metlerimizin tamamı ücretsiz. Toplum 

merkezimizde ayrıca sünnet, cenaze ve 

bebek mevlüt etkinlikleri de yapılmakta. 

Merkezimiz herkese açık. Yaz etkinleri-

mizde yazlık sinema, iftarlar ve nescafe 

günlerimiz oldu. Edebiyat ve kitap okuma 

günlerimiz oluyor. Geziler düzenliyor, di-

yetisyen desteği sunuyoruz. Ancak buraya 

çocuk kreşi için yerimiz yok. 

Aysel Bilsoy (Mahalle 

Sakini); 
Şişli Belediyesi’nin ma-

hallemizde açtığı Toplum 

Merkezi’nin çalışmalarından 

çok memnunum. Özellikle 

mahalledeki kadınlarımız burada verilen 

hizmetlerden faydalanıyor. Burası nefes 

aldığımız bir yer. 

Nesrin Altın Karaağaç

 (Mahalle Sakini); 
Şişli Belediyesi’nin açtığı 

toplum merkezinde hayat 

buldum. Ekonomik düzeyim 

belli emekliyim. Burada 
çok sayıda arkadaşım oldu. 

Hayat buldum. Ancak mahallemizde 

hırsızlık olaylarının önüne geçilmesini 

istiyorum. 

Hatice Taşdelen 

(Mahalle Sakini); 
Tam teşekkülü bir spor 

salonu isterdim. Bunun dışın-

da bir sıkıntımız yok. Toplum 

merkezi’nin burada olması 

bizim için büyük bir avantaj. Üç ayrı kursa 

gidiyorum. 

Aysel Akça (Mahalle Sakini); 
Mahallemizde çok fazla 

özel kreş var. Bir takım kişiler 

belediyeye gidip toplum 
merkezimizin kapanması için 

uğraşıyor. Parkımıza kamera 

istiyoruz. Güvenliğimiz için.  

Yaklaşık 7500 nüfusu bulunan Şişli’nin en güzel mahallelerinden biri olan Halil Rıfat Paşa 

Mahallesi’nde vatandaşlarla bir araya gelerek mahallenin sorunlarını dinledik. Genellikle iki veya üç 

katlı lüks evlerin olduğu, geniş ve düzenli yolları olan mahallenin en önemli sorunu otopark. Perpa İş 

Merkezi’ni de içinde barındıran mahallede otopark sorunu daha çok iş merkezine gelen vatandaşların 

araçlarını rastgele park etmesinden kaynaklanıyor. Son günlerde meydana gelen hırsızlık olayları 

nedeniyle mahalleli tedirgin ve güvenlik konusunda yetkililerden destek bekliyor. Mahalle sakinleri 

Şişli Belediyesi’nin Toplum Merkezi’nde yürütülen çalışmalardan da oldukça memnun. 

 Mahalle Parkı 

 Toplum Merkezi 

 Mahallenin camisi 

 Mahallede görüntü 

 Mahalle Sakinleri  Mahallenin okulu 

FiDAN uğuR
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Sevim YALINKILIÇ
CHP Sarıyer İlçe Başkanı

 CHPSariyer

“Cumhuriyeti biz kurduk, onu yaşatacak ve
yükseltecek olan sizlersiniz.”

Cumhuriyeti korumak ve yüceltmek sorumluluğu ile
büyük önderimizin bize bıraktığı bu mirası

ilelebet koruyacak ve yaşatacağız. 

Mustafa Kemal Atatürk

29 Ekim Cumhuriyet Bayramımız Kutlu Olsun.29 Ekim Cumhuriyet Bayramımız Kutlu Olsun.



Halkçı Başkan Cem Kara 
Çatalca'yı bırakmıyor

Çatalca Belediye Başkanı Cem Kara, 

belediye başkanlığı için başvuru yaptı. 

Çatalca CHP İlçe Başkanlığına vatandaşların 

yoğun "Halkçı Başkan" tezahüratları 

eşliğinde gelen Başkan Kara partililer 

tarafından da alkışlarla karşılandı.

Başkan Cem kara üçün-
cü dönem adaylık başvurusu 
öncesi yaptığı açıklamada 
2009 yılından itibaren yaptığı 
çalışmalar hakkında farklı 
değerlendirmeler yapılabi-
leceğini belirtti. "Her şeyi 
dört dörtlük yaptık" demenin 
doğru olmayacağını ifade eden 

Başkan Cem kara sözlerinde, " 
Eksiklerimiz olmasına karşılık 

her şeyi ahlaklı yapmışızdır, 
namuslu yapmışsızdır, şerefli 
yapmışızdır. Bundan hiç 
kimsenin kuşkusu olmasın. 
Yetimin, fakir fukaranın, ga-
rip gurebanın, hiç kimsenin 1 
kuruşluk hakkı yenmemiştir. 
Bu 10 yıllık süre içerisinde bu 
ilçede yaşayan, bu ülkede ya-

şayan hiçbir insan; kimliğin-
den, etnik kökeninden, dünya 
görüşünden, mezhebinden 
dolayı Çatalca Belediyesi’nde 
ayrı muamele görmemiştir. 
Herkes birinci sınıf insan mu-
amelesi görmüştür" ifadeleri-
ne yer verdi.

BU BAYRAĞI 
İNDİRMEYECEĞİZ

"Çatalca’da Belediye 
Başkanı olmaya, yaptığımız 
faaliyetlere devam etmeye ve 
daha iyisini yapmaya talibim" 
sözleriyle konuşmasına devam 

eden Başkan kara üçüncü kez 
bunu başaracağına inancının 
tam olduğunu vurguladı. 
Başkan kara konuşmasında, 

"Cumhuriyet Halk Partisi’nin 
yüzünü yere eğdirmeden, 
bu bayrağı indirmeyeceğiz. 
Bunun için gönlünüzün, 
kalbinizin benimle olduğunu 
biliyorum. akP’nin ne kadar 
güçlendiğini, ne kadar örgüt-
lendiğini, devletin bütün ku-
rumlarını, basını, televizyon-
ları, her türlü yayını nasıl ele 
geçirdiğini hepimiz biliyoruz. 
ama bunun karşısında bütün 
Cumhuriyet Halk Partililerin 
kocaman bir yüreği olduğunu 
da biliyorum. Biz alnımızın 
akıyla, namusumuzla, şerefi-
mizle, onurumuzla çalışacağız 
ve 3. kez başaracağız" ifadele-
rine yer verdi.  
n Senay BaDUR-kent Yaşam

SaRıYER Belediye Başkanı 
şükrü Genç, 31 Mart 2019’da 
yapılacak olan yerel seçimler 
için, Büyükdere’deki CHP Sa-
rıyer İlçe Başkanlığı’na gelerek 
aday adaylığı başvurusunda 
bulundu. Sarıyer’de iki dönem 
üst üste belediye başkanlığı 

yaparak ilçe siyasi tarihinde bir 
ilke imza atan Başkan Genç’i 
CHP Sarıyer İlçe Başkanlığı 
önünde kalabalık bir partili 
grubu karşıladı. Davul-zurna ve 
alkışlar eşliğinde ilçe binasına 
giren şükrü Genç, aday aday-
lığı dilekçesini CHP Sarıyer 

İlçe Başkanı Sevim Yalınkılıç’a 
verdi. Başkan Genç bu sırada 
karşısında oturan eşi Dürdane 
Genç’in elleriyle kendi ellerini 
kenetleyerek, yeni bir başarıya 
hep birlikte imza atmak için 
yola çıktıklarını söyledi.

n Tuncay DaĞLı-kent Yaşam

Sarıyer Belediye Başkanı Şükrü Genç 3. dönem için aday adayı

“Yeni bir başarı için 
elleri kenetlendi..!”

Sarıyer Belediye Başkanı 
Şükrü Genç, 2019 yerel 
seçimleri için aday adaylığı 
başvurusunu yapmak için 
geldiği CHP Sarıyer İlçe 
Başkanlığı’nda coşkulu 
bir kalabalık tarafından 
karşılandı. Genç başvuru 
dosyasını İlçe Başkanı 
Sevim Yalınkılıç’a verdikten 
sonra karşısında oturan eşi 
Dürdane Genç’le ellerini 
kenetleyip, yeni bir ba-
şarıya hep birlikte imza 
atacaklarını söyledi.

Handan Toprak 
“Yolumuz Hizmet Yoludur”

4.5 yıl boyunca 7 gün 24 
saat hizmet anlayışı ile Av-
cılara hizmet eden, İstan-
bul ve Marmara Bölgesini 
tek kadın belediye başkanı 
olan Dr. Handan Toprak 
Benli, Avcılar için yeniden 
belediye başkanı aday 
adayı olduğunu açıkladı. 

CUMHURİYET Halk Partisi 
avcılar İlçe Başkanlığında 
başvuru formunu teslim eden 
avcılar Belediye Başkanı Dr. 
Handan Toprak Benli  “av-
cılara hizmet etme yolunda 
bugün müracaatımızı yaptık. 
Yolumuz hizmet yoludur. 
Hayırlı olsun” dedi.

Başkan Toprak; “Par-
timizin belirlediği takvim 
doğrultusunda başvurumuzu 
yapmak için ilçe parti bina-
mıza geldik. avcılar ilçesi, 
atatürk’ün gösterdiği Muasır 
Medeniyet seviyesinin en 
üst noktasına yerleşmeyi 
başarmıştır. Türkiye Cumhu-
riyeti’nin ve Mustafa kemal 
atatürk kazanımlarına sahip 
çıkan avcılar halkını sevgi ile 

kucaklıyorum. Belediye baş-
kanlığım boyunca söylediğim 
gibi Ya bir yol bulacağız ya da 
bir yol açacağız düşüncesiyle 
çalıştık. 
BAYRAĞIMIZI YENİDEN 
AVCILARA HEP BİRLİKTE 
DİKECEĞİZ

konuşmasının devamın-
da Başkan Toprak şu sözlere 
yer verdi: “Toplumcu siyaset 
anlayışımızla bir kadın ve 
hekim olarak, Cumhuriyet 
Halk Partisi’nin, Bir asırlık 
çınarının bir neferi olmak-
tan onur ve gurur duymakta-
yım. Ödüllü bir sosyal bele-
diyecilik örneği ile halkımıza 
4. 5 senedir hizmet ediyoruz. 
avcılar’da önce insan paro-

lasıyla bir kent kültürü inşa 
ettik. Her zaman şeffaflık, 
ulaşılabilirlik ve hesap 
verebilirlik ilkeleriyle çalış-
maya devam ettik. Bizler 
Mustafa kemal atatürk’ün 
‘Hiç dinlememek üzere yola 
çıkanlar asla yorulmazlar’ 
sözünü referans alarak yola 
çıktık. Hem avcıları hem de 
İstanbul’u yeniden kazaca-
ğız.  Toplumcu belediyecilik 
anlayışımız sizlerle birlikte 
devam edecek. Hepinize 
çok teşekkür ederim. Sizleri 
bugün burada görmek beni 
çok mutlu etti. Cumhuriyet 
Halk Partisi bayrağını ye-
niden avcılar’a hep birlikte 
dikeceğiz.” 

n Senay BaDUR-kent Yaşam

CHP Bakırköy İlçe Başkan-
lığına yaptığı resmi başvuru-
sunun ardından Bakırköy’ü, 
Bakırköylülerle yönetmeye 
aday olduğunu belirten 

Erdiş, geçmiş dönemler de il 
ve ilçe yönetimlerinde aktif 
görevlerde bulunduğunu ve 
halkın ve örgütün pek çok 
projesinin zaten olduğunu 

ve tüm bu projeleri hayata 
geçirmeye talip olduğunu 
belirtti.

n Selvi Sarıtaç / 
kent Yaşam  

Bakırköy’ü, Bakırköylülerle 
Yönetmeye Talibim

Bakırköy Belediye Başkan Aday Adaylığı 
için başvuran isimlerden biri de 
Bakırköylüler Derneği Başkanı,  geçmiş 
dönem CHP Bakırköy Belediye Başkan 
Aday Adayı ve Diyarbakır Milletvekili 
Adayı İş Kadını Nurdan Erdiş oldu.

BakıRkÖY Belediye Başkan-
lığı için Cumhuriyet Halk Par-
tisi’nden aday adayı olan Ha-
cıalioğlu, “50 yıldır Bakırköy’de 
yaşayan biri olarak, mesleğim 
ve kent mücadelesi deneyimi-
min, Bakırköy’e önemli katkıda 
bulunacağını düşünerek aday 
oldum” dedi. Esin aydemir Ha-
cıalioğlu yaptığı açıklamasını 
şöyle sürdürdü.

“Büyük projeler (!) ile aday 
olmuyorum. Öncelikle Bakır-

köy’ün kendi zenginliklerinin 
en büyük proje olduğunu bili-
yorum. Bu zenginlikleri tekrar 
gün yüzüne çıkarmak ve Bakır-
köy halkı ile birlikte yaşamak 
gerektiğine inanıyorum. Bakır-
köy’de yaşanan tüm kirliliklere 
karşı temizlik kampanyasını, 
sokak sokak, mahalle mahalle 
yapmamız gerekiyor. kültürel, 
çevresel, sosyal ve idari kirliliği 
hep birlikte temizlemek önce-
likli görevimizdir.

Gençlerimizin, yaşlılarımı-
zın, kadınlarımızın önündeki 
engelleri kaldırmak ve katılımcı 
çözümler getirmek hepimizin 
en büyük projesi olmalıdır. 
Sahillerimizin, parklarımızın, 
çiçeğin böceğin, gözü yaşlı insa-
nımızın derdine deva olmak en 
büyük başarımız olacaktır. Ba-
kırköy’ü hep birlikte yönetmek 
için ve aydınlanma hareketini 
yerelden yeniden başlatmak için 
adayım”

“Büyük projeler ile 
aday olmuyorum” 

Mimar Esin Aydemir Hacıalioğlu

Cumhuriyet Halk Partisi İBB ve Zeytinburnu 
Belediye Meclis üyesi Mimar Esin Aydemir Ha-
cıalioğlu, Bakırköy belediye başkanlığına aday 
adaylığı için resmi başvuru işlemlerinin bittiğini 
ifade ederek, sosyal medya üzerinden yaptığı 
açıklama ile neden aday olduğunu anlattı. 

Çok sayıda partili ile 
CHP küçükçekmece İlçe 
Örgütü’ne giden Baykal, 
başvuru dosyasını İlçe Baş-
kanı Turgay Özcan’a teslim 
etti. Baykal’a, küçükçek-
mece şoförler odası Başkanı 
İbrahim Yılmaz da eşlik etti. 
Partililerin yoğun ilgisiyle 
karşılanan Burçin Baykal, 
partililerine teşekkür etti.
AMACIMIZ CHP’NİN 
KÜÇÜKÇEKMECE’DE 
İKTİDAR OLMASI

Baykal gazetemize yaptığı 
açıklamasında  “Gazi Mustafa 
kemal atatürk’ün kurduğu 
ve üyesi olmaktan gurur 
duyduğum Cumhuriyet Halk 
Partisi çatısı altında gururla 

ve kararlılıkla küçükçekme-
ce’mizde vatandaşlarımızla 
birlikte yöneteceğimiz sonuç 
odaklı hizmetlerin olduğu, 
hiç kimsenin ötekileştiril-
mediği birbirinden ayrıştırıl-
madığı, ulaşılabilir bir yerel 
yönetim için yola çıktık. Tek 
hedefimiz partimizin iktidar 
olması. Bu inançla çalışmala-
rımızı yoğun bir şekilde sür-

dürüyoruz. Diğer aday adayı 
olan tüm arkadaşlarımıza, 
yoldaşlarımıza başarılar di-
liyorum. amacımız Cumhu-
riyet Halk Partisinin küçük-
çekmece’de iktidar olması.15 
yıldan beri iktidar olamadık 
ama ben inanıyorum ki bu 
sefer kazanacağız. Bu nedenle 
de ‘Zafer İnananlarındır’ 
sloganımızla yola çıktık. 
İnanmak başarının yarısıdır, 
halkımızdan da olumlu güzel 
tepkiler alıyoruz.  küçük-
çekmece Belediye Başkanlığı 
aday adaylığı başvurumu yap-
tığım bugünde destekleri ve 
güzel temennileri için bizlere 
destek olan  herkese teşekkür 
ediyorum” dedi.
n Senay BaDUR-kent Yaşam

Küçükçekmece’de Baykal’a yoğun ilgi
CHP’den Küçükçekmece Belediye Başkan Aday Adayı olan ve ilçede yoğun bir 
çalışma yürüten Burçin Baykal, aday adaylığı sürecini resmiyete kavuşturdu.

avCıLaR Belediye Başkan aday adayı 
olacağı için istifa ettiğini açıklayan 
Erhan Bozan “Ben sizlerin partimizi 
bayrağını yüceltmek öngörüsü ile hizmet 
vereceğinize, tüm örgüt üyelerimize eşit 
muamele içinde hareket edeceğinize 
ve diğer yönetici arkadaşlarımın da bu 
ilkeler çerçevesinde hizmet verecekleri-
ne yürekten inanıyor ve güveniyorum. 
Yönetim kadromuzdan 2 arkadaşımız 
meclis üyeliği başvurusu için istifa etti. 
Çoğunluğu görevlerine devam diyor. Hep-
si genç, dinamik, ilkeli, sosyal demokrat 
ve halkçı arkadaşlarım. Ben kendilerine 
bu görevi bırakırken gözüm arkada kal-
mıyor. Bundan sonra da kendilerine hep 
birlikte destek olacağız. avcılar’da yeni 
bir kan, yeni bir sinerji sağlarken bayrağı 
asla yere düşürmeyeceğiz “ dedi.

         n Senay BaDUR-kent Yaşam

Bozan “CHP’nin bayrağını 
Avcılarda asla yere 
düşürmeyeceğiz”

3 yıldır Avcılar Cumhuriyet 
Halk Partisi İlçe Başkanlık 
görevini sürdüren Erhan 

Bozan, ilçe binasında 
düzenlediği bir devir-teslim 
töreni ile başkanlık görevini 

örgütten sorumlu Başkan 
Yardımcısı Duran Meşeci’ye 

devretti. 
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GEÇTİĞİMİZ dönem 
İstanbul CHP İl Başkan 
Yardımcılığı görevinde 
bulunan iş adamı Ufuk 
Özdündar, ai-
lesiyle birlikte 
gelerek aday 
adaylığı süre-
cini resmiyete 
kavuşturdu. 
Ufuk Özdün-
dar “Yıldızı-
mız avcılar 
adayımız 
Özdündar” slo-
ganıyla bende 
varım dedi.

avcılar’ın 
önemli sorunlarına 
değinen Ufuk Özdündar 
yaptığı konuşmasın-
da  “Bir tarafı göl, bir 
tarafı deniz olan bu güzel 
ilçemizde anadolu’dan 
ve Balkanlardan gelen 
arkadaşlarımızla birlikte 
yaşamaktayız. Bugün 
500 bin nüfusa sahip bu 
ilçe artık bir kent olmuş 
durumdadır. Bu kent’e 
sahip çıkmak zorundayız. 
Bu kent bugün irili ufaklı 
birçok sorunla karşı karşı-
yadır. Bildiğiniz gibi kent-
sel dönüşüm İstanbul’da 
başladı. ancak hala 
avcılar’da kentsel dönü-
şüm yapamadık. Tecrübe 
eksikliği yaşamaktayız. 

İmar planları sorunları-
mız var hala çözemedik. 
Mahalleler arasında gelir 
düzeyi farkı var. Esnaf-

ları planlı 
bir şekilde 
yayamadık. 
Mahalle-
lerimizde 
deprem 
alanı soru-
numuz var. 
Toplanacak 
merkezle-
rimiz yok. 
Bunları 
bir türlü 
başara-

madık. Çocuklarımızın 
gelişmesinde en önemli 
şey mahallelerimizde 
kreşlerin olmayışı. Her 
mahallemizde bildiğiniz 
gibi büyük çapta oto-
park sıkıntılarımız var. 
Mahallelerimizde yeteri 
kadar yeşil alan yok ve 
park yetersizliği var. En 
önemlisi ise ilçemizde bir 
afet planı yok. Belirt-
tiğim ve daha burada 
sayamadığım bu eksiklik-
ler yüzünden yola çıktık. 
Elimizden geldiğince, 
ekibimizle ve projeleri-
mizle bizler bu işe talibiz” 
ifadelerini kullandı.

n Senay BaDUR-
kent Yaşam

Özdündar: “Avcılar’ı 
çağdaş bir kent yapmak 

için yola çıktık”
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Geçmiş dönemde de Bahçelievler’de 
Belediye Başkanlığına talip olan ve son-
rasında ilçe başkanlığı yapan ve referan-
dum da yaklaşık yüzde 50 gibi bir başarı 
sağlayarak adından çokca söz ettiren CHP 
Bahçelievler Belediye Başkan Aday Adayı 
mehmet Ali Özkan, “Tek derdimiz Bah-
çelievler Belediyesi'ni Cumhuriyet Halk 
Partisi'ne dahil etmektir” diyerek, kısa bir 
konuşma yaptı. 
ADAY ADAYLIĞIM SÜPRİZ DEĞİL

“Bahçelievler’i makamdan değil sokak-
tan yöneteceğiz” sloganıyla yola çıktığı ilk 
günden beri sözünün arkasında olduğunu 
ifade eden mehmet Ali Özkan, belediye 
başkanlığına aday adayı olmasının sürpriz 
olmadığının altını çizdi. Özkan, sürecin 
sonunda aday adayı olacağını öncesinde 
de defalarca kez söylediğini ve an itibari 
ile prosedür gereği işlemlerini yaptığını 
belirtti. 

Öncelikle hafta içi ve mesai saati 
olduğu için özellikle kimseyi davet etmek 
istemediklerini ama usulen bir bilgilen-
dirme mesajı attıklarını söyleyen Özkan, 
mesaja binaen dosya teslimine katılarak 
kendisine destek veren örgütüne teşek-
kür etti. Sonrasında görselleriyle birlikte 
projelerini anlatacağı geniş katılımlı bir 
toplantı düzenleyeceğini söyleyen Özkan, 
konuşmasına şöyle devam etti.
YÖNTEME GÖRE ADAYLIĞIMIZ YOK

“Yöntem ne olursa olsun belediye baş-
kanlığına aday adayı olacağımı açıklamış, 
yönteme göre adaylığımız yok demiştik. 
600 bin nüfuslu ve muhalefet olduğumuz 
bir yerde belediye başkanlığına aday adayı 
olmak tabii ki kolay bir iş değil. Yerel an-
lamda yapılan anket sonuçları da AK Parti 
ile aramızda yakın sayısal değerleri ortaya 
koyuyor. Referandum sonucu, Hayır blo-
kunun Kasım seçimlerindeki oy toplamı-
nın %25 yukarıya taşıdığını gösteriyor. 
Üstelik biz daha yerel seçimler için sahaya 
inmedik” 
VATANDAŞLARI BİNALARA DEĞİL, 
MEYDANLARA TOPLAMAK İSTİYORUZ 

Katılımcılara elinde tuttuğu proje 
kitapçığını göstererek, ülkemizde ve ilçe 
genelinde özellikle eğitim, sağlık, çevre, 
bina dönüşümü, kentsel dönüşüm, uyuş-
turucu bağımlılığı, kadın sığınma evleri 
ve hayvan hakları gibi hayati konuları 

“Bahçelievler’i makamdan 
değil, sokaktan yöneteceğiz”

CHP Bahçelievler Belediye Başkanlığı’na aday adaylık dosyasını veren eski 
ilçe başkanı Ecz Mehmet Ali Özkan’ı, ilçe örgütü yalnız bırakmadı. Mütevazi 

bir toplantıyla ilçe başkanlığına dosyasını teslim etmeye gelen Özkan, 
kendisine destek olmaya gelen parti üyelerini görünce sevincini saklayamadı,  

“Bahçelievler’i makamdan değil, sokaktan yöneteceğiz” dedi. 

gündeme getireceklerini belirten Özkan, 
“Devlet hastanemiz var ama toplu taşıma 
ile ulaşımı yok. Belediyenin hastaneye 
ring hattı koymasından tutun da, şu ana 
kadar belediyemiz tarafından yapılması 
kolay ama bırakın yapmayı ağzına bile 
almadığı o kadar çok konuşulmamış konu 
var ki. Yapılması çok kolay ve yapıldığı 
takdirde vatandaşlarımızla el ele kol kola 
olacağımız çok projelerimiz var. Örne-
ğin bir takım kültür merkezlerimiz var. 
Biz kültür merkezleri değil, açık kültür 
alanları yaparak, vatandaşı binaya değil 
meydanlara toplamak istiyoruz. en büyük 
temamız da yeşil ve çevre olacak” dedi.

n Çok daha güzel günler yaşayacaklarını 
ve bunun için de güzel günlerin geleceğine 
inanmalarının yeterli olacağını söyleyerek 
konuşmasını tamamlayan Özkan, “Biz buna 
daha öncede inandık ve başardık. Bu yolda 
birlikte yürüyeceğimiz abilerimizin tecrübesi, 
gençlerimizin enerjisi, kadınlarımızın emeği, 
bu konudaki inancımız ve bugüne kadar bize 
oy vermeyenlerle olan diyaloğumuz bize 
yeşil ışık yakmıştır. Hep beraber yolumuz açık 
olsun diyorum ve hep beraber başaracağımıza 
inanıyorum” diyerek konuşmasını tamamladı.

Bahçelievler Belediye Başkanlığına Aday 
Adaylığı’nı koyan kendisinden önceki ilçe 
başkanı Mehmet Ali Özkan’ın yönetiminde 
iki buçuk yıl görev yaptığını söyleyen CHP 
Bahçelievler İlçe Başkanı Özgür Çelik, “Sayın 
başkanımıza çıktığı yolda başarılar diliyorum. 
İlçe Başkanlığı olarak Bahçelievler Belediye-
si'nin kazanmak için 31 Mart günü ne kadar 
çok büyük bir mücadele sergileyeceğiz. Bizler 
yerel seçim sürecinin sağlıklı ilerlemesi için 
elimizden geleni yapacağız.” dedi. 

İNANIYORUZ VE 
BAŞARACAĞIZ

SELVİ SARITAç

 Çalışkan, tecrübeli ve destekçisi fazla olan CHP Sarıyer Belediye Meclis Üyesi aday adayı Hülya Demir;

CHP Sarıyer Belediye Meclis Üyeliği aday adaylığı için başvuruda bulunan Türk Kadınlar 
Birliği Sarıyer Şube Başkanı Hülya Demir, ilçede yaşayan tüm vatandaşların yanısıra, 
özellikle kadınların hayattan beklenti ve isteklerini bildiğini belirtip, “Sarıyer’in 
gecekondu mahallelerinde yaşayan, sosyal hayattan uzak, evinin yükünü omuzlamış, 
ailesinin geçimi için saçını süpürge eden cefakar kadınlarımızın yaşadığı her türlü 
sorunu biliyor ve çözümü için elimden geleni yapıyorum. Bundan sonra da belediye 
meclis üyesi olarak bu çabamı daha geniş platformlarda sürdürmek istiyorum” dedi.

1992 yılından beri aktif 
siyaset içinde olup, bir dönem 
de CHP Sarıyer İlçe Kadın 
Kolları Başkanlığı yapan Hülya 
Demir, aday adaylığı dilek-
çesini teslim ettikten sonra 
kendisini destekleyen arkadaş-
larıyla birlikte bir araya gelip, 
sohbet etti. Aralarında Eski 
CHP Sarıyer Belediye Meclis 
Üyesi ve Belediye Başkan 
Yardımcısı Adnan Ayber, İstan-
bul Dayanışma Grubu, Kadın 
Sorunlarını Araştırma Derneği 
(KADER) ve Türk Kadınlar 
Birliği (TKB) Sarıyer Şubesi 
üyelerinin de bulunduğu 
arkadaşlarına hitaben konuşan 
Hülya Demir, “uzun yıllardan 
beri aktif siyasetin içindeyim. 

Bugün de CHP’nin bir mensu-
bu olarak siyasetin yeni bir 
sayfasında karşınızdayım. TKB 
Sarıyer Şube Başkanı sıfatıyla 
ilçemizde yaşayan vatandaşla-
rımızın ve özellikle de kadın-
larımızın sorunlarını biliyor 
ve çözmek için arkadaşlarımla 
birlikte gayret sarfediyorum. 
Ülkemizin içinde bulunduğu 
ekonomik ve siyasi sorunların 
yerel halkı da büyük ölçüde 
etkilediği, hayatı yaşanmaz 
hale getirdiğini gözlemliyor 
ve üzülüyorum. Bu ortamda 
tecrübeli bir siyasetçi, halkın 
içinde olan bir sivil toplum 
örgütü yöneticisi olarak elimi 
taşın altına koymaktan kaçına-
mazdım. Beni tanıyan, destek-

leyen partili ya da partisiz tüm 
arkadaşlarımın ısrarı ve gör-
düğüm lüzum üzerine Sarıyer 
Belediye Meclis Üyeliğine aday 
adayı oldum. Büyük Atamız 
Mustafa Kemal Atatürk’ün 
Bursa Nutku’ndan güç alarak, 
1919 ruhuyla halkımız ve ka-
dınlarımız için yola çıktım. Be-
nimle yoldaş olan, bana destek 
veren, kolkola yürüyen tüm 
dostlarıma ve vatandaşlarıma 
teşekkür ederim. Onlar için 
çaba harcayacağıma, Sarıyer’in 
ve Sarıyerlilerin mutluluğu, 
huzuru ve gelişmesi için daha 
fazla mücadele edeceğime söz 
veriyorum” dedi.

n Tuncay DAĞLI-Kent 
Yaşam

“Kadınlar 
için yola 
çıktım..!” 2014 yerel seçimlerinde 

CHP’nin eyüpsultan Beledi-
ye Başkan Adayı olarak ismi 
açıklanan ve üç hafta sonra 
CHP Pm kararıyla adaylıktan 
ismi çekilen H.Selami çele-
bioğlu, ‘Geçmişte yaşanan 

üzücü olaya 
rağmen 
verilen ka-
rara saygı 
duyarak, 

partimizin 
içerisinde 

örgütümüzle 
siyasal 

mücadeleye devam ettim. 
Partimizin çeşitli kurulların-
da çalışmaya devam etmek-
teyim” dedi. eyüpsultan’da 
yarım kalan bir sevdası oldu-
ğunu ve bunu tamamlamak 
istediğini belirten çelebioğlu, 
‘Ben inandım, örgütümüz 
inansın, eyüp’lü hemşehrile-
rimiz inansın. 25 yıllık hasret 
son bulacak ve eyüpsultan 
kazanacak’ dedi. 

‘31 Mart 2019’da 
Eyüpsultan bizim’

Nihai hedefinin CHP 
Genel Başkanı Kemal Kı-
lıçdaroğlu’nu eyüpsultan 
Belediyesi’nin anahtarını 
vermek olduğunu belirten 
çelebioğlu, ‘eyüpsultan’a 
sosyal belediyeciliğin dam-
gasını vuracağız. eyüpsul-

tan’da ortaya koyacağımız 
farklı bakış açısı ve projeleri-
miz ile çocuklarımız gülecek, 
gençlerimiz gülecek, kadın-
larımız gülecek, emeklile-
rimiz gülecek, güler yüzlü, 
mutlu sakinleri olan huzu-
run ve mutluluğun başkenti 
eyüpsultan’ı birlikte inşa 
edeceğiz. el ele kazanacağız. 
Yürekten kenetlenip, omuz 
omuza tek ses olacağız ve hep 
birlikte eyüpsultan olacağız. 
eyüpsultan, sizlerle kendini 
yeniden bulacak ve bu dönü-
şümün mimarı hep birlikte 
olacağız. Bunu da birlikte 
başaracağız, eyüpsultan ör-
gütü başaracak. Bu davanın 
gücüne inanıyorum. 31 mart 
2019’da eyüpsultan bizim. 
31 mart 2019’da istanbul 
bizim.” diye konuştu. 

1 ekim 1967 Fatih, istanbul’da doğdu. 
çocukluğu ve gençliği Fatih ve eyüp’te geçti. 
1984 yılında Pertevniyal Lisesinden ve 1988 
yılında istanbul Teknik Üniversitesi elektro-
nik ve Haberleşme mühendisliği bölümün-
den mezun oldu; mezuniyetini takiben yine 
istanbul Teknik Üniversitesinde Yüksek Lisans 
yaparak, elektronik ve Haberleşme Yüksek 
mühendisi oldu. Ayrıca, marmara Üniversi-
tesi’nde Radyo Televizyon alanında yüksek 
lisans eğitimi aldı. istanbul Teknik Üniversi-
tesi’nden mezun olur olmaz, TRT’de mühen-
dis olarak iş hayatına başladı ve sonrasında 
da Star Tv, ATV gibi özel kanallarda çalıştı ve 
1994 yılında ilk şirketini kurdu. çok iyi derece 
ingilizce biliyor. Birçok uluslararası kuruluşta 

sistem mühendisliği ve çeşitli mesleki eğitim-
ler aldı. şuan, Yayıncılık, Bilişim ve Turizm 
gibi farklı sektörlerde faaliyet gösteren birkaç 
şirketi yöneten bir iş adamıdır. 14 federasyon 
ve 400’e yakın dernekle istanbul’daki en bü-
yük sivil toplum ağı olan ve Kastamonu Sivil 
Toplum kuruluşlarının çatı örgütü Kastamonu 
Konfederasyonu’nun genel başkanıdır. Turizm 
Profesyonellerinin üye olduğu Skal ve ASTA 
gibi dernekler ile TÜRSAB gibi meslek örgüt-
lerinde uzun yıllar emek verdi. Dış ekonomik 
ilişkiler Kurulu (DeiK)’te 12 yıl ingiltere, 
Hollanda, malta ve Bulgaristan Yürütme 
kurulu üyelikleri yaptı. şuan istanbul Ticaret 
Odası’nda Seyahat Acentaları ve Yolcu Taşıma-
cılığı meslek Komitesi başkanıdır. 

Eyüpsultan Belediyesi’nin 
anahtarını almak için adayım

H.Selami çelebioğlu;

Uzun yıllardır Cumhuriyet Halk Partisi’ne emek veren İşadamı H.Selami Çelebioğlu, 
CHP Eyüpsultan İlçe Başkanlığı binasında aday adaylığını açıkladı. Partililerin 
yoğun katılımıyla gerçekleşen aday adaylığı açıklama toplantısında, Çelebioğlu, 
‘Eyüpsultan Belediyesi’nin anahtarını Genel Başkanımıza hep birlikte vereceğiz’ dedi 

H.Selami çelebioğlu Kimdir?
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MTC OTO’da dolu veya çarpmanın etkisiyle göcük 

meydana gelen araçların kaportaları, uzman 

teknisyenler tarafından yapılan titiz bir çalışmayla 

boyanmadan orijinal haline getiriliyor.Boyasız göçük 
düzeltmenin adı MTC..!

2017 yılının Temmuz ayında İstanbul’da meydana 
gelen ceviz büyüklüğündeki dolu yağışı binlerce 
aracın kaportasının hasar görmesine yol açtı. Daha 
önceleri böyle bir afet yaşamadıkları için hazırlıksız 
yakalanan araç sahipleri, hasarlı araçlarını oto sa-
nayi sitelerine götürdüklerinde ise ayrı bir sürprizle 
karşılaştı. Çünkü her ilçede ayrı bir oto sanayi sitesi 
bulunmasına karşın, bu kadar fazla aracın kaportası-
nı eski haline getirecek, hem de bunu boyasız göçük 
düzeltme tekniği ile yapacak bir servis ve teknisyen 
ne yazık ki çok azdı. Öte yandan boyasız göçük dü-
zeltme yaptırmak isteyen binlerce araca bir yılı geçen 
sürelerde randevular verildi. Dolu yağışı sonrası 
önünde hasarlı araç kuyruğu oluşan servislerden en 
dikkat çekeni ve ilgi göreni ise MTC OTO oldu.

İSTANBUL’A DOLU YAĞDI 
MTC OTO ÖNÜNDE KUYRUK OLUŞTU

 “Otonuza sihirli bir dokunuş” 
sloganıyla gerçekleştirdikleri bo-

yasız göçük düzeltmenin el becerisinin 
yanı sıra teorik bilgi de gerektirdiğini 
söyleyen MTC OTO’nun kurucu ortak-
ları Hasan Hüseyin Sağlam ve Hakan 
Koçyiğit’le, Genel Müdür Umut Duman 
teknisyen eğitiminde verilen bilgileri 
‘Boyasız Kaporta Göçük Düzeltme’ 
adıyla kitaba dönüştürdü. Mesleki 
faaliyetlerini hem ülke içinde hem de 
yurt dışında geniş kapsamlı yürütmek 
isteyen MTC OTO yetkilileri bu amaçla 
tıpkı arama-kurtarma timleri gibi bo-
yasız göçük düzeltme ekibi bile kurdu.

ARAÇ SAHİPLERİNDE DOLU FOBİSİ OLUŞTU
Aradan geçen zaman içinde Kastamonu gibi başka 

kentlerde de aynı şekilde dolu yağışları meydana gelmeye 
başlayınca araç sahiplerinde dolu fobisi oluştu. İnsanlar 
meteoroloji tarafından yapılan en küçük bir uyarıda panik-
leyip, araçlarını koruma altına alacak tedbirler düşünmeye 
başladı. Bu arada aracının üzerine halı, kilim serenler, 
branda örtenler, sunta ya da tahtalarla kapatanlar oldu. 
Ancak alınan tedbirler her ne olursa olsun, aniden kendini 
gösteren dolu yağışı araçlarda binlerce lirayı bulan hasarlar 
meydana getirmeye devam ediyor. 
BOYASIZ GÖÇÜK DÜZELTMEYİ UZMANINA SORDUK

Boyasız göçük düzeltmenin, uzmanları tarafından ya-
pıldığı Sarıyer Maslak, Atatürk Oto Sanayi Sitesi’ndeki MTC 
OTO tesislerine gittik ve konuyla ilgili detaylı bilgiyi Genel 
Müdür Umut Duman’dan aldık.

Genel Müdürlük binasında ve aynı sitedeki diğer servis 
merkezinde görev alan teknisyenlerin, arı gibi çalışarak, 
boyasız göçük düzeltme işini büyük bir titizlik ve maharet-
le yaptıklarını görünce, Türkiye’de boyasız göçük düzeltme 
olayının apayrı bir meslek ve uzmanlık alanı gerektiren bir 
çalışma olduğu kanaatine vardık. 
BOYASIZ GÖÇÜK DÜZELTMENİN KİTABINI YAZDILAR

MTC OTO’nun kurucu ortakları Hasan Hüseyin Sağlam 
ve Hakan Koçyiğit, boyasız göçük düzeltme olayına geniş 
bir perspektiften yaklaşarak, işin kalitesinin yanı sıra işi 
yapanların eğitimine de önem vermişler. Bu amaçla hem 
birlikte çalıştıkları teknisyenlerin eğitimi hem de bu ko-
nuda kendilerini geliştirmek isteyenler için boyasız göçük 
düzeltme tekniklerinin resimli olarak anlatıldığı bir de 
kitap oluşturmuşlar.

Geçtiğimiz yıl İstanbul’da meydana 
gelen dolu yağışından 40 bin civarında 
araç hasar gördü. Araç sahipleri ilk kez 

böyle bir afetle karşılaşınca ne yapacağını 
şaşırdı. Ve oto sanayi sitelerinde hasarlı araç 
kuyrukları oluştu. Binlerce araca bir, iki 
yıl sonrası için randevu verildi. Bize gelen 
hasarlı araçların kaportalarındaki hasarları 
gidermek için önceleri zorunlu olarak Brezil-
ya, Rusya, Çin, Hollanda, Almanya, Polonya 
ve Ukrayna gibi ülkelerden boyasız göçük 

düzeltme teknisyenleri getirdik. Çünkü bu 
ülkelerde dolu yağışları sık yaşandığı için 
boyasız göçük düzeltme konusunda uzman-
laşan teknisyen sayısı da oldukça fazla. Hat-
ta kendi aralarında ekipler kurup, doludan 
hasar gören ülkelere çalışmaya gidenler de 
var. Biz bu kişilere oldukça fazla para ödedik. 
Çalışmaları karşılığında hem maaş hem de 
yaptıkları işe göre prim aldılar. Ayrıca barın-
ma ihtiyaçlarını da karşıladık. Bu nedenle 
ülkemizin parası yurt dışına gitti.

 “12 YILDA 35 BİN ARACIN HASARI GİDERİLDİ”
MTC OTO Genel Müdürü Umut Duman, 
boyasız göçük düzeltme konusundaki 
çalışmaları ve işin püf noktaları konu-

sunda şu bilgileri verdi:
 “MTC OTO olarak 12 yıldan beri ken-

di servisimizde boyasız göçük düzeltme 
hizmeti veriyoruz. İkisi Sarıyer Maslak’ta 

olmak üzere Bağcılar, Maltepe ve Esenyurt’ta 
bulunan beş servisimizde bu güne kadar 35 
binin üzerinde aracın boyasız göçük dü-
zeltme işlemi yapıldı. Servislerimize gelen 
hasarlı araçların yüzde 70’ini park hasarlılar 
(çarpma), yüzde 30’unu ise dolu yağışından 
etkilenen araçlar oluşturuyor.

ÖNCE YURT DIŞINDAN TEKNİSYEN GETİRDİK 

Ancak dolu yağışının bundan 
sonra da devam edeceği, bu 
nedenle araçların yine hasar 
göreceği düşüncesiyle hem 
kendimizi geliştirme hem de 
ülkemizin parasının yurt dışına 
gitmemesi adına teknisyen 
eğitimi vermeye başladık. Bu 
amaçla genel müdürlük bina-
mızda bir eğitim akademisi 
oluşturduk. Ülkemizin herhangi 
bir bölgesinden boyasız göçük 
düzeltme konusunda bizden 

eğitim almak isteyen kişileri, 
burada konuk edip, üç haftalık 
eğitime tabi tutuyoruz. Bu eğiti-
mi alan kişilere birlikte çalışma 
teklifinde de bulunuyor, iste-
yene servis alanımızda çalışma 
imkânı veriyoruz. Bu arada nasıl 
ki yabancı ülkelerden Türkiye’ye 
gelip boyasız göçük düzeltme işi 
yaparak para kazananlar varsa, 
biz de kendi ekibimizi kurarak 
başka ülkelere bu şekilde ekip 
göndermeyi planlıyoruz.” 

Boyasız göçük düzeltme işinde 
çalışan kişilerin azimli, yete-
nekli ve sabırlı olması gerek-

tiğini söyleyen Umut Duman, bu 
konuda eğitim verdikleri kişilerde 
kaportacılık bilgisi yerine bu 
özellikleri aradıklarını söyledi. 
Duman, “İlk etapta kaportacılık 
bir avantaj gibi görünse de, bu 
kişiler eski alışkanlıklarından 
kolay kolay vazgeçemiyorlar. Oy-
saki kaportacı olmayanlar bu işin 
mantığını bizden öğrenip, daha 
kolay adaptasyon sağlıyorlar. Eği-
tim merkezimizde 4 ayda 28 kişiye 
kurs verdik. Bu kişilerin çoğunlu-
ğunu İstanbul dışından gelenlerin 
oluşturuyordu” dedi.

 “BOYASIZ 
 GÖÇÜK  

 DÜZELTME 
 AZİM VE 

 SABIR İSTER”   

Boyasız göçük düzeltmenin ka-
zançlı bir iş olduğunu da vurgu-
layan Umut Duman, bir teknis-

yenin iş potansiyeline göre ayda 4-12 
bin TL kazanabildiğini söyledi. Belli 
bir pratiklik kazanan ve Master Usta 
düzeyine ulaşan teknisyenlerin aylık 
30-60 bin TL civarında kazanç elde ede-
bildiklerinin altını çizdi. Duman “12 
yıllık tecrübemiz, üst düzey işçiliğimiz 
ve eğitim akademimiz ile İstanbul’da 
bu hizmeti veren diğer atölyelere göre 
iş yapma kabiliyeti olarak öne çıkmak-
tayız. Yalnız İstanbul Maslak’ta yer 
alan Servislerimizde 30, tüm servisle-
rimizde 121 kişilik eğitimli iş gücüne 
sahibiz. Kastamonu’da doludan hasar 
gören yaklaşık 10 bin civarındaki 
aracın boyasız göçük düzeltme işini 
yapmaları için de 6 kişilik bir ekip gön-
derdik. Arkadaşlarımız orada oluştur-
duğumuz serviste çalışmalarına devam 
ediyor” dedi.

Umut Duman araçları doludan 
hasar gören vatandaşlara uyarıda 
da bulunarak, işin uzmanı olmayan 
kaportacı ya da teknisyenlere ke-
sinlikle gitmemelerinin, araçlarını 
teslim etmemelerinin, aksi takdirde 
araçlarında yanlış uygulama sebebi ile 
geri dönüşü olmayan problemlerin olu-
şabileceğinin, yapılan hatalı onarım 
sebebi ile araçlarını komple boyatmak 
zorunda kalabileceklerinin ve araç-
larında değer kaybı oluşabileceğinin 
altını çizdi. Bu nedenle mutlaka tanın-
mış organizasyon yapısı olan büyük 
kuruluşlardan hizmet almalarını öner-
di. Boyasız göçük düzeltme olayında 
aracın kaportasının alüminyum ya da 
demir alaşımlı saçtan yapılmış olma-
sının da önemli olduğunu söyleyen 
Umut Duman, alüminyum alaşımlı 
sacın daha güç düzeltildiğini ve demir 
alaşımlıya oranla daha çok zaman al-
dığını belirtti. Ayrıca göçüğün çapının 
ve sayısının da teknisyenin çalışma 
süresini etkilediğini, bunun da alınan 
ücrete yansıdığını söyledi. Duman ka-
portada oluşan 600 civarındaki göçük 
için boyasız düzeltme sonucu alınan 
ücretin 3 bin ile 6 bin TL arasında oldu-
ğunu belirtti. 

 “BU İŞTE ÇOK  
 ÇALIŞAN ÇOK 

 KAZANIR” 

Başta İstanbul olmak üzere, Türkiye’nin değişik bölgelerinde meydana gelen dolu yağışı 
sırasında kaporta aksamları zarar gören araçlar, boyasız göçük düzeltme tekniği ile orijinal 
haline getiriliyor. Boyasız göçük düzeltme işlemi ise en iyi şekilde, yeteneklerini teknolojiyle 
bütünleştiren MTC OTO teknisyenleri tarafından gerçekleştiriliyor. 

MTC OTO’DA VERİLEN HİZMETLER
MTC OTO’da; “Boyasız Göçük Düzeltme”, “Dolu Onarı-

mı”, “Mini Onarım”, “Tampon ve Plastik Parça Onarımı”, 
“Mikron Boya Onarımı” “Ekspres Boya Koruma”, “Standart 

Boya Koruma”, “Seramik ve Elmas Kaplama” hizmetleri 
garantili olarak sunulmaktadır.

İletişim: www.mtcoto.com.tr
Tel: (0 212) 328 1717

i n f o @ m t c o t o . c o m . t r

MTC Oto Genel Müdürü 
Umut Duman

 “SONRA KENDİ TEKNİSYENLERİMİZİ EĞİTTİK”

TUNCAY DAĞLI
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CHP’nin Başakşehir 
Belediye Başkan Adaylığı 
için resmi müracaatını 
yapan Akmugan’ı bu önemli 
gününde birçok meslekta-
şı, çok sayıda parti üyesi ve 
Meclis üyesi ve adaylık mü-
racaatına kadar Başkanlık 
görevini üstlendiği Sefaköy 
Iğdırlılar Derneği Yöneticile-
ri yalnız bırakmadı. 
“AKMUGAN, BAŞAKŞE-
HİR’DE GÜÇLÜ BİR ADAY” 

CHP Başakşehir Belediye 
Başkanı Aday Adayı Abdul-
hadi Akmugan’ın başvuru 
dosyanın teslim etmesinden 
sonra söz alan CHP Başak-
şehir İlçe Başkanı Mustafa 
Erdemir, Başakşehir Beledi-
ye Başkan adaylığı için Ab-
dulhadi Akmugan’ın güçlü 
bir aday adayı olduğunun 
altını çizdi.  Erdemir, “Aday 
adayları arasında Abdulhadi 
Akmugan güçlü bir isim. 
Kendisi İki dönemdir ilçe 
ve İBB meclis üyeliğimizi 
yapıyor.Öncelikle partim 
adına özverili çalışmalardan 
dolayı kendisini kutluyo-
rum. Partimizi temsilen 
üstlendiği meclis üyeliği 
görevinde Başakşehir halkı 
adına önemli hizmetlere 
imza atmış, halkın hakkını 
savunmuştur” dedi.
PARTİLİLERİMDEN 
BÜYÜK TEVECCÜH VAR

Aday adaylık dosyasını 
ilçe başkanlığına verdikten 
sonra salonda bulunanlara kısa 
bir konuşma yapan Akmugan, 
“Uzun süredir seçilmiş olarak 
hizmet ettiğim partimin her 
kademesinden adaylığım ko-
nusunda teveccühler alıyorum. 
Gördüğüm bu ilgininde verdiği 
cesaretle Cumhuriyet Halk Par-
tisine Başakşehir Belediyesini 
kazandırmak için aday adayı 
oldum.” diye konuştu. 

AKMUGAN: KALEYİ
YIKACAĞIM

Adaylaştıktan sonra 
yapacağı çalışma ve hazır-
layacağı projelerle Başakşe-
hir’de başta AKP’ye oy veren 
vatandaşlar olmak üzere 
İYİ Partililerin, MHP’lile-
rin, SAADET Partililerin ve 
HDP‘lilerin oyunu alarak 
“AKP’nin kalesi”olarak 
bilinen Başakşehir’de seçimi 
alarak kaleyi yıkacaklarını 
söyledi.
İMAR BİR REZALET 
HALİNE GELDİ 

Abdulhadi Akmugan 
Belediye Başkanlığını 
aldığının ertesi gününde 
Bahçeşehir Gölet'te devam 
eden inşaatları durduraca-
ğının sözünü verdi. Ak-
mugan, “Gerek Altınşehir 
gerek Şahintepe’de öyle 
ada bazında imar planları 
verildi ki evlere şenlik. Biri-
lerine rant sağlamak adına 
orta bölge denilen bölgede 
uygulanan İmar planları 
yüzünden İnsanlar kavgalı 
hale geldi ve insanları bir-
birine düşürdüler. Dahası 
insanları bıktırarak oraları 
terk etmeye zorluyorlar. 
Özellikle Kanal İstanbul 
projesi güzergahına denk 
gelen Altınşehir, Bayram-
tepe ve Şahintepe çevresi 
inanılmaz ölçüde zora 
sokulmaktadır. Ve bunu da 
bilerek yapmaktadırlar. İşte 
tüm bunları yakinen bilen 
ancak önerge vermekten 
veya dava açmaktan başka 
bir şey yapamayan bizler, 
belediye başkanlığını aldı-
ğımız an itibariyle bölgenin 
kaderi değişecek ve rant 
varsa gerçek sahiplerine 
verilecek. Bunun sözünü 
şimdiden veriyorum” ifade-
sini kullandı.

KAPILARI SÖKECEĞİM
Abdulhadi Akmugan, 

“Aday gösterilirsem seçimi 
kazanacağımı iddia ediyo-
rum. Ve 31 Mart sabahı, 
halkımız için kapılar sonu-
na kadar açık olacak. Oysa 
şimdi vatandaş belediye ye 
giremiyor. Birkaç kontrol 
noktasından geçebilen birde 
sorgu suale tabi tutuluyor 
ve pisikolojik baskı yapılan 
vatandaş ne isteyeceğini ne 
yapacağını anlatamadan 
gidiyor. Ve vatandaş uğra-
dığı haksızlığın nedenini 
soramıyor. Oysa ben yine 
buradan söz veriyorum, be-
lediye başkanlığını aldığım 
gün itibariyle Başkanlık 
kapısı dahil tüm başkan 
yardımcılarımın ve müdür-
lerin kapısını söktürecem 
vatandaş herşeyi görecek. 
İçerisi doluysa bekleyecek 
değilse içeri alınarak sorunu 
giderilecektir. 
ZORU BAŞARMAK 
BİZİM İŞİMİZ

Kolayı herkes başarır, 
herkes kolay olana koşar. 
Oysa önemli olan zor olanı 
kazanmaktır. Bir yerde eğer 
baskı varsa, ötekileştirme 
varsa, yolsuzluk ve yoksul-
luk varsa inanın orada etki 
tepkide fazla olur.Hiç kimse 
siyasi görüşünden dolayı, 
mezhebinden dolayı ilin-
den dilinden dolayı bizim 
yanımızda ötekileşmeyecek. 
Ve bu sebeplerden dolayı 
kimse işten atılmayacak-
tır. Yandaşlara ve belediye 
meclis üyelerine ihale veril-
meyecek. Bunun sözünü de 
veriyorum. Başakşehir’deda-
ha önce yaşanmış olayların 
yaşanmayacağının sözünü 
sizlere veriyorum.” dedi. 

n Sümeyra Duğan / 
Kent Yaşam

Başakşehir’de 
zoru başarmaya 
geliyorum 

Akmugan: 

n Abdulhadi Akmu-
gan1965 yılında Iğdır'da 
doğdu.Eskişehir İktisadi 
İdari Bilimler Fakültesi'nden 
mezun oldu.1989 yılından 
itibaren SMMM ve Bağımsız 
Denetçi olarak  çalıştı.Mu-
hasebeciler Ve Mali Müşa-
virler Derneği Genel Merkez 
Yönetim Kurulu Üyeliği 
görevinde bulundu.Hak 
YMM LTD şirketi ile Denk 
Bağımsız Denetim A.Ş'nin 
kurucu ortakları arasında-
dır.2007-2014 yılları arasın-
da Yıldız Teknik Üniversi-
tesi'nde vergi ve muhasebe 
alanında öğretim görevlisi 
olarak çalıştı.Başta Sefaköy 
Iğdırlılar Derneği Başkanlığı 
ve yönetim kurulu üyeliği 
olmak üzere çok sayıda 
STK’da görev aldı. Halen 
CHP’nin  İBB ve Başakşehir 
Belediyesi Meclis üyeliği 
görevini yürütmektedir.
Abdulhadi Akmugan, evli ve 
iki çocuk babasıdır.

Cumhuriyet Halk partisi’nde Mart 
2019’da yapılacak yerel seçimler 
öncesi hareketli günler yaşanıyor. 
Aday Adayları başvurularını 
tek tek açıklarken, Başakşehir 
Belediye Başkan Adaylığı için 
Abdulhadi Akmugan dosyasını 
CHP Başakşehir İlçe Başkanı 
Mustafa Erdemir’e teslim etti. 

Abdulhadi Akmugan KİMDİR?

Korkmayacağız, 
yılmayacağız, 
KAZANACAĞIZ
Bayrampaşa Belediye Başkanlığı için aday 
adaylık başvurusunun ardından ilçede kendisini 
destekleyen Bayrampaşalılarla bir araya gelerek 
neden aday olduğunu, hedeflerini ve projelerini 
anlatan, Bayrampaşa’da siyasetin önemli 
isimlerinden, eğitimci ve önceki dönem ilçe başkanı 
Hasan Mutlu, ‘Hep birlikte kazanacağız’ dedi. 

CUMHUrİ-
YET Halk Parti-
si Bayrampaşa 
siyasetinin önemli 
isimlerinden ve 
CHP Bayrampaşa 
önceki dönem ilçe 
başkanı, eğitimci 
Hasan Mutlu, 
Mart 2019’da ger-
çekleşecek yerel 
seçimler dolayı-
sıyla Bayrampaşa Be-
lediye Başkanlığı için yaptığı 
resmi başvurunun ardından, 
ilçe merkezinde düzenlenen 
toplantıda partili yol arkadaş-
ları ve adaylığını destekleyen 
Bayrampaşalılarla bir araya 
geldi. CHP Bayrampaşa İlçe yö-
neticileri, kadın ve gençlik kol-
ları başkanları ile çok sayıda 
Bayrampaşalı hemşerisinin te-
zahüratları ve alkışları eşliğin-
de ilçe merkezine gelen Mutlu, 
burada yaptığı konuşmasında 
‘ Ben her zaman örgüt gücüne 
inandım. Çıktığımız bu yolda, 
birlik ve beraberlikle yaşanı-
labilir bir Bayrampaşa’yı hep 
birlikte kuracağımıza yürekten 
inanıyorum’ dedi. 
‘Bayrampaşa’yı hep 
birlikte yöneteceğiz’

Bayrampaşa’da yerel seçim 
çalışmalarını aralıksız sürdür-
düğünü, sürekli vatandaşlarla 
bir araya gelerek sorunlarını 
dinlediğini belirten Hasan 
Mutlu, ‘Kapı kapı dolaşarak 
Bayrampaşa ile ilgili projele-
rimizi karşılıklı görüş alışve-
rişleriyle vatandaşlarımıza 

anlatmaya devam 
edeceğiz’ dedi. 
Bayrampaşa 
Belediyesi’nin 
1500 çalışanının 
çoğunlukla Bay-
rampaşa’nın dı-
şından gelenlerden 
oluştuğunu söyle-
yen Mutlu, ‘İlçemi-
zin 11 mahallesinde 
yüzlerce vatandaşı-
mızla birebir görüş-
meler yaptım. Bir 

kişinin bile belediyede tanıdığı 
olduğunu duymadım. Şunu 
herkesin bilmesini isterim. Bi-
zim iktidarımızda Bayrampaşa 
Belediyesi’ni Bayrampaşalılar 
yönetecek’ diye konuştu. 
‘Sosyal demokrat anlayışı 
hakim kılacağız’

Bayrampaşa’ya uzun yıl-
lardır hizmet anlamında ciddi 
bir hizmetin gelmediğini ifade 
eden mutlu, ‘İlçemizin en büyük 
sorunları haline gelen kentsel 
dönüşüm, otopark, ulaşım ve 
yeşil alan konusunda şu an ki 
yerel iktidar, hiçbir çözüm üre-
temedi. Son 20-25 yılda ilçemize 
bir çivi dahi çakılmadı. Kentsel 
dönüşüm adına yapılmak istenen 
rantsal dönüşümdür. Halkımız 
yapılmak istenenler karşısın-
da direniyor. Bu konuda dün 
olduğu gibi bugün de halkımızın 
yanında olacak, sosyal demokrat 
belediyecilik anlayışıyla, hak ve 
hukuka uygun bir yerel yönetim 
anlayışını hakim kılacağız’ dedi. 

 n FİDAN UĞUr-
KENT YAŞAM 

n Bayrampaşa’da yürüttü-
ğü siyasi çalışmalar sırasında 
her zaman örgütüyle birlikte 
hareket ettiğini belirten Mutlu, 
Sizlerle birlikte bu yola çıktık. 
Örgütle yol alıyorsanız başarı 
olmaması mümkün değildir. 
Daima sizlerle birlikte sizin 
yanınızda olacağım. 10 yıldan 
fazla ilçe teşkilatı içindeyim. 
Bizler partiliyiz. 2 dönem ilçe 
başkanlığı yaptım. Seçim ka-
zandım, kaybettim. Ama hiçbir 
zaman küsmedim. Bu kapıdan 
ayrılmadım. Bayrampaşa’da 
180-200 bin arası seçmen 
bulunuyor. Parti olarak bizim 
oyumuz 40-42 bin civarında 
görülüyor. Ancak iktidar olmak 
için en az 80 bin oy almamız 
gerekiyor. Siz önünüze daya-
tılanı değil kazananla yolda 
yürüyeceksiniz. Hiçbir zaman 
ben olacağım demiyorum. 1 oy 
fazla kim alacak ise onu des-
tekleyelim. Ben kim aday olur-
sa gelirim, partimizin başarısı 
için onunla yürürüm. Bu seçim 
artık bizim olmazsa olmazımız. 
Tek hedefimiz kazanmak ola-
cak. Korkmayacağız, yılmaya-
cağız ve inşallah kazanacağız. 
Konuşmama son verirken beni 
hep destekleyen ve her zaman 
yanımda olan eşim ile tüm 
partililere teşekkür ediyorum” 
ifadelerini kullandı.

‘Tek hedefimiz 
kazanmak olacak’

Hasan Mutlu: 
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